
AK Parti Manisa Milletvekili
Murat Baybatur, manisa’ya

yapılacak yatırımlarla ilgili Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanı Murat Kurum ile gerçek-
leştirdiği görüşme sonrası son du-
rumu sosyal medya hesabından
paylaştı. Baybatır yaptığı bil-
gilendirmede, “Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanımız Sayın
Murat Kurum ile bir araya gelerek
Yunusemre ilçemizde Mutlu ve
Lalapaşa mahallelerindeki kentsel
dönüşüm projelerimizi, Saruhanlı
ve diğer ilçelerimizde yapılacak
TOKİ yatırımlarını detaylı şekilde
ele aldık. Depreme dayanıklı, mod-
ern ve yaşanabilir şehirler için
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. İn-
şallah en kısa sürede müjdeli
haberleri hemşerilerimizle paylaşa-
cağız. Manisa’mız için gece
gündüz demeden çalışmaya
devam!” ifadelerini kullandı.

DEPREME DAYANIKLI BİR KENT İNŞA EDİLECEK

MANİSA Ticaret ve Sanayi Odası’nın
destekleriyle "KOSGEB Destek Programları

Bilgilendirme Toplantısı" sanayiciler ve girişimci-
leri bir araya getirdi. Toplantıya katılan KOS-
GEB Başkanı Ahmet Serdar İbrahimcioğlu,
KOBİ’lere yönelik sunulan destekler hakkında
önemli bilgiler paylaştı. 

MANİSA TİCARET VE SANAYİ ODASI EV SAHİPLİĞİ YAPTI

KOSGEB Başkanı Ahmet Serdar İbrahim-
cioğlu, konuşmasında kurumun vizyonundan

söz ederek, yalın, erişilebilir, dijital ve küresel
bir yapı oluşturduklarını vurguladı. İbrahim-
cioğlu, KOSGEB’in sunduğu finansal destekler,
hibe ve teşvik programlarıyla işletmelerin
büyüme sürecine nasıl katkı sağladığını vurgu-
layarak, sanayi bölgelerindeki firmaların bu
desteklerden en verimli şekilde faydalan-
masının önemine dikkat çekti. 

KOSGEB’İN SUNDUĞU FİNANSAL DESTEKLER ANLATILDI
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Mutlu ve Lalapaşa mahallelerinde yapılması planlanan kentsel dönüşüm projeleri ile diğer
ilçelerde yapılacak olan TOKi yatırımları için Ankara’da kritik bir görüşme gerçekleştirildi

AK Parti Manisa Milletvekili
Murat Baybatur, Çevre, Şe-
hircilik ve İklim Değişikliği
Bakanı Murat Kurum ile bir
araya gelerek, Yunusemre
ilçesinde bulunan Mutlu ve
Lalapaşa mahallelerindeki
kentsel dönüşüm projeleri
ile diğer ilçelerde yapılacak
TOKİ yatırımlarını görüştü.

MURAT BAYBATUR 
iLE BAKAN KURUM
MASAYA OTURDU!

Arınç’tan yeni bir müze müjdesi
AK Parti MKYK Üyesi ve Manisa Milletvekili
Mücahit Arınç, İstanbul’un Fethi’nin 572. yıl

dönümünde anlamlı bir hizmeti daha kamuoyuyla
paylaştı. Arınç, Fatih Sultan Mehmed’in Manisa’da
şehzadelik yaptığı dönemde Saruhan Sarayı’na ek
olarak inşa ettirdiği Fatih Kulesi’nin restorasy-
onunun tamamlandığını ve yapının müze olarak zi-
yarete açılmaya hazır hale getirildiğini duyurdu.
Fatih Kulesi’nin yeni işleviyle Manisa’ya kültürel
katkı sunacağını vurgulayan Arınç, bu çalışmanın
aynı zamanda ecdada vefa ve tarihî mirasa sahip
çıkmanın güçlü bir örneği olduğunu belirtti.

FATİH KULESİ MÜZE OLARAK HİZMET VERMEYE BAŞLAYACAK

Oto yıkamacıda yangın çıktı: 
1 kişi feci şekilde yanarak can verdi

MANİSA'NIN Şehzadeler
ilçesinde oto yıkamacıda çıkan

yangında ağır yaralanan iş yeri
sahibi, hastanede hayatını kaybetti.
Oto yıkama hizmeti veren iş yerinde
henüz belirlenemeyen bir nedenle
yangın çıktı. Kısa sürede büyüyen
alevler, iş yerinin içinde bulunan oto-
mobili de sardı. Yangında ağır
yaralanan iş yeri sahibi Şerafettin
Akın Ak, yaşamını yitirdi.

KOSGEB destek programı girişimcilere tanıtıldı 

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, Şehzadeler
Belediyesi ve Yunusemre Belediyesi iş birliğiyle

düzenlenen Manisa Tarzanı Çevre Günleri kap-
samında, doğa sevgisini yaygınlaştırmayı
amaçlayan bir etkinlik gerçekleştirildi. “Doğaya
Tohum Bırak: Peçeteye Sarılı Umutlar” adlı etkin-
likte, vatandaşlar ve çocuklar tohumları peçetelere
sararak yeşil bir gelecek için umut ekti.

Peçeteye sarılı umutlar 
toprakla buluştu

Sürdürülebilir Manisa
Zirvesi kapılarını açtı!

MANİSA Büyükşehir Belediyesi’nin, iklim
değişikliğiyle mücadele ve sürdürülebilir

bir kent vizyonu doğrultusunda düzenlediği
Sürdürülebilir Manisa Zirvesi başladı. Sosyal,
ekonomik ve çevresel boyutlarıyla sürdürü-
lebilirlik konusunun ele alınacağı Zirve’nin
açılışı, düzenlenen törenle yapıldı. 
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MANİSA İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğü koordinesinde, Manisa
ve Turgutlu Rehberlik ve Araş-
tırma Merkezlerinin iş birliğiyle,
Manisa Celal Bayar Üniversite-
si'nin destekleriyle ilk kez dü-
zenlenen Manisa PDR Zirvesi

başladı. Manisa Ticaret ve Sa-
nayi Odası'nda gerçekleşen zir-
vede "Travma ve Psikolojik İyi
Oluş" teması işlendi.   

Zirvenin açılışına Manisa
Vali Yardımcısı Aydın Memük, İl
Milli Eğitim Müdürü Mehmet

Uğurelli, Şehzadeler İlçe Milli
Eğitim Müdürü Metin Gençay
ve Yunusemre İlçe Milli Eğitim
Müdürü Yıldıray Demirtaş ka-
tıldı. 

Manisa Rehberlik ve Araş-
tırma Merkezi Müdürü Ali Galip

Girgin, zirvenin travmanın bi-
reysel ve toplumsal boyutlarını
ele almak, çözüm önerileri ge-
liştirmek ve mesleki gelişime
katkı sağlamak amacıyla dü-
zenlendiğini belirtti. Zirvede,
rehber öğretmenlerin mesleki
gelişimine katkı sağlamasının
ve öğrenci ruh sağlığını güçlen-
dirmesinin hedeflendiği bildi-
rildi.  

İl Milli Eğitim Müdürü Meh-
met Uğurelli ise yaptığı konuş-
mada, rehber öğretmenlerin
öğrencilerin hayatında dönüm
noktası olduğuna dikkat çeke-
rek, "Rehber öğretmenlik sa-
dece bir unvan değil,
yazılmamış bir vicdani ahittir"
dedi. Uğurelli, bu zirvenin bilgi
paylaşımının ötesinde bir vic-
dan tazelemesi olduğunu da
vurguladı. 

İki gün sürecek zirvede
akademisyenler ve uzmanlar,
travma, çocukluk çağı etkilen-
meleri, dijital mağduriyet,

EMDR, psikodrama ve onarıcı
adalet gibi başlıklarda sunum-
lar yapıyor. 

İlk gün, Dr. Öğr. Üyesi
Sema Civan Gökkaya, Dr. Öğr.
Üyesi Kamala Khalınbaylı, Doç.
Dr. Elif Ulu ve Doç. Dr. Mehmet
Şakiroğlu çeşitli konularda su-

numlar gerçekleştirdi. Zirvenin
ikinci gününde ise Doç. Dr.
Gamze Şen Pakyürek, Dr. Öğr.
Üyesi Yasemin Sanal Özcan,
Uzman PDR Sefa Kısacıkoğlu
ve Doç. Dr. Füsun Gökkaya ka-
tılımcılarla bilgi ve deneyimlerini
paylaşacak. İHA

Manisa'da ilk kez PDR zirvesi düzenlendi 

MANİSA'NIN Alaşehir ilçe-
sinde Halk Eğitimi Merkezi ta-
rafından açılan Cilt Bakımı ve
Güzellik Eğitimi Kursu'nun kur-
siyerleri, Hayat Boyu Öğrenme
Haftası dahilinde kırsal mahal-
lede uygulamalı eğitim gerçek-
leştirdi. 

Alaşehir'in Dağhacıyusuf
Mahallesi'nde düzenlenen et-
kinlikte, köy kahvesi adeta gü-
zellik salonuna dönüştü. 

Etkinliğe kurs öğretmeni
Hacer Erüstün ile birlikte 20
kursiyer katıldı. Mahalle kahve-
hanesinde yapılan uygulama-

larda kadınlara cilt bakımı, el ve
ayak bakımı ile makyaj uygula-
maları yapıldı. Kursiyerler ay-
rıca kız çocuklarının saçlarını
tarayıp ördü. 

Alaşehir'in ilk kadın muh-
tarı olan Dağhacıyusuf Mahal-
lesi Muhtarı Emine Dönertaş,
ilçede açılan güzellik kursunu
öğrendikten sonra Halk Eğitimi
Merkezi'ne başvurarak mahal-
leli kadınların da bu hizmetten
yararlanmasını istedi. Başvuru
üzerine öğretmen ve kursiyerler
mahalleye giderek kadınlara bi-
rebir bakım uygulamaları

sundu. 
Muhtar Emine Dönertaş,

"Alaşehir'de cilt bakımı kursu
açıldığını öğrendim. Köyümdeki
kadınların da bu hizmetten ya-
rarlanmasını istedim. Kurs öğ-
retmenimiz ve kursiyerlerimiz
mahallemize gelerek kadınları-
mıza bakım uyguladılar. Emeği
geçen herkese teşekkür ede-
rim" dedi. 

Kurs öğretmeni Hacer Er-
üstün ise, "Kursiyerlerimize hij-
yen eğitimi ile başlayıp el, ayak,
cilt bakımı, makyaj, lazer epi-
lasyon ve bölgesel incelme

alanlarında eğitimler veriyoruz.
Bugün Dağhacıyusuf Mahalle-
si'ne gelerek hanımlara bakım
yaptık, saçlarını tarayıp örgüler
yaptık. Sloganımız: ‘Dünya ka-
dınla, kadın bakımla güzeldir.'
Ayrıca bakım sonrası dikkat et-
meleri gereken konularda da
bilgilendirme yaptık" diye ko-
nuştu. 

Alaşehir Halk Eğitimi Mer-

kezi Müdürü Orhan Aktaş ise,
"Hayat Boyu Öğrenme Haftası
kapsamında farklı ve anlamlı bir
etkinlik planladık. Alaşehir'in ilk
ve tek kadın muhtarının görev
yaptığı mahalleden gelen talep
üzerine burada uygulama yap-
maya karar verdik. Kursiyerleri-
miz yıl boyunca 800 saatlik
eğitim aldı ve bu bilgilerini sa-
hada uygulama fırsatı buldu. Ev

sahipliği yapan muhtarımıza ve
katkı sunan herkese teşekkür
ediyorum" ifadelerini kullandı. 

Etkinliğe katılan kursiyerler,
öğrendiklerini uygulama fırsatı
buldukları için memnun olduk-
larını belirtirken, mahalledeki
kadınlar ise köylerinde ilk kez
böyle bir etkinliğin düzenlen-
mesinden dolayı büyük mutlu-
luk duyduklarını söyledi.  İHA

Köy kahvesi güzellik salonuna döndü 

TÜRK Kızılay Manisa İl Mer-
kezi Başkanlığı ile Manisa
Dostluk ve Sevgi Derneği (MA-
DOST) tarafından, 2025 Aile Yılı
kapsamında 'Mutlu aile, mutlu
gelecek' programı düzenlendi.   

Türk Kızılay Manisa İl Mer-
kezi Başkanlığı konferans salo-
nundan düzenlenen
programda, İletişim Uzmanı
Canten Kaya tarafından 'Mutlu
aile, mutlu gelecek' konulu
sunum yapıldı. 

Vatandaşların yoğun ilgi
gösterdiği programda, Kızılay
personelleri tarafından çay, su,
meyve suyu ile çeşitli ikramlık-
lar dağıtıldı. 

Türk Kızılay Manisa İl Mer-
kezi Başkanı Öner Gürsel,
programda yaptığı konuşmada,
Kızılay'ın yalnızca afet ve acil
durumlarda değil, toplumun
sosyal dokusunu güçlendiren,
aile yapısını korumaya yönelik
çalışmalarla da hayatın her ala-

nında yer aldığını söyledi. 
Mutlu aile, mutlu gelecek;

programında sağlıklı, huzurlu
ve iletişimi güçlü aile yapısının
önemine dikkat çekmeye çalış-
tıklarını belirten Gürsel, şöyle
konuştu: 

"2025 Aile Yılı kapsa-
mında, Türk Kızılay Manisa İl
Merkezi Başkanlığı olarak, top-
lumsal değerlerimizi güçlendir-
meye yönelik önemli bir
etkinliğe daha imza attık. MA-

DOST İletişim Uzmanı Canten
Kaya'nın katılımıyla düzenledi-
ğimiz 'Mutlu Aile, Mutlu Gele-
cek' sunum ve söyleşisinde;
sağlıklı, huzurlu ve iletişimi
güçlü aile yapısının önemi ele
alındı. Kızılay, yalnızca afet ve
acil durumlarda değil, aynı za-
manda toplumun sosyal doku-
sunu güçlendiren, aile yapısını
korumaya yönelik çalışmalarla
da hayatın her alanında yer al-
maktadır. 

Bu anlamlı etkinlikle hem
aile kavramının kıymetini hatır-
ladık hem de güçlü ailelerin
güçlü toplumları inşa edeceği
gerçeğini bir kez daha vurgula-
dık. Katılım sağlayan herkese
teşekkür ederiz." 

Programa, Türk Kızılay
Manisa İl Merkezi Başkanı

Öner Gürsel ve Yönetim Kurulu
Üyeleri, Manisa Sevgi ve Dost-
luk Cemiyeti (MADOST)
Dönem Başkanı Nurettin Ayte-
kin ve Yönetim Kurulu Üyeleri,
Eski Çevre Bakanı Rıza Akçalı

ve vatandaşlar katıldı. 
Öte yandan, İletişim Uz-

manı Canten Kaya, program
sonrasında okuyucularının ki-
taplarını imzalayarak fotoğraf
çektirdi.  İHA

'Mutlu aile, mutlu gelecek' programı 'Mutlu aile, mutlu gelecek' programı 
yoğun ilgi gördü   

MANİSA’NIN Yunusemre
ilçesinde bulunan Şehit Ömer
Halisdemir Ortaokulu’nda
TÜBİTAK 4006-A Bilim
Fuarı’nın açılışı gerçekleşti-
rildi. Açılış, Yunusemre İlçe
Milli Eğitim Müdürü Yıldıray
Demirtaş tarafından yapıldı.   

Fuar kapsamında 76 öğ-
renci, Proje Yürütücüsü

Melda Coşkun ve 21 danış-
man öğretmenin rehberli-
ğinde toplam 20 proje
hazırladı. Okulun spor salo-
nunda sergilenen projeler
arasında 4 araştırma, 4 ince-
leme ve 12 tasarım projesi
yer aldı. 

Sergi, yetkililer, öğret-
menler, veliler ve öğrenciler

tarafından büyük ilgiyle ge-
zildi. Ziyaretçiler, öğrencilerin
özgün çalışmaları karşısında
memnuniyetlerini dile getirdi. 

Okul Müdürü Mustafa
Örnek, başta Proje Yürütü-
cüsü Melda Coşkun olmak
üzere fuarda görev alan tüm
danışman öğretmenlere ve
öğrencilere teşekkür etti.  İHA

TÜBİTAK 4006-A Bilim Fuarı açıldı TÜBİTAK 4006-A Bilim Fuarı açıldı 



3
İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 239 28 84

MELİSA ECZANESİ 
0236 234 00 45

GÜRSEV ECZANESİ

ÇİPİLLER ECZANESİ 

0236 238 72 77

0236 237 27 57

NÖBETÇİ 
ECZANELER
ÇAĞRI ECZANESİ

1453 - Fatih Sultan Mehmet, Hızır Bey'i (Çelebi) İstanbul'a ilk belediye
başkanı olarak atadı.
1453 - Fatih Sultan Mehmet, İstanbul Üniversitesi'ni kurdu.
1536 - İngiltere Kralı VIII. Henry, Jane Seymour ile evlendi.
1574 - III. Henri Fransa kralı oldu.
1631 - Fransa'nın ilk gazetelerinden, La Gazette, Théophraste Renaudot
tarafından yayımlanmaya başlandı.
1740 - Osmanlı Devleti, Fransa ile kapitülasyon antlaşması yaptı.
1806 - Andrew Jackson, Charles Dickinson adında birini karısına hakaret et-
tiği için yaptıkları düelloda öldürdü. Andrew Jackson, o tarihte henüz ABD
Başkanı olmamıştı.

GÜNÜN OLAYI
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Manisa'nın Şehzadeler il-
çesinde oto yıkamacıda çıkan
yangında ağır yaralanan iş yeri
sahibi, hastanede hayatını kay-

betti.
Alınan bilgiye göre, 1. Ana-

fartalar Mahallesi 1620. So-
kak'taki oto yıkama hizmeti

veren iş yerinde henüz belirle-
nemeyen bir nedenle yangın
çıktı.

Kısa sürede büyüyen alev-

ler, iş yerinin içinde bulunan
otomobili de sardı.

İhbar üzerine olay yerine
sağlık, itfaiye ve polis ekipleri
sevk edildi.

Yangında ağır yaralanan iş
yeri sahibi Şerafettin Akın Ak,
ilk müdahalesinin ardından am-
bulansla özel bir hastaneye kal-
dırıldı.

Ak, buradaki müdahaleye
rağmen yaşamını yitirdi.

İtfaiye ekiplerinin yaklaşık
bir saat süren müdahalesi so-
nucu yangın kontrol altına
alındı.

Ekipler, yangının çıkış nede-
niyle ilgili inceleme başlattı.  

YanGın anı GÜVEnLiK 

KaMERasınDa 

Öte yandan yangın iş yeri-
nin güvenlik kamerası tarafın-
dan saniye saniye kaydedildi.
Görüntülerde oto yıkamacı Şe-

rafettin Akın Ak, aracı yıkadığı
sırada sızan benzinin patla-
mayla birlikte alev alması ve

panikle kaçmaya çalışan Ak'ın
iş yerinde mahsur kalması yer
alıyor.  iHa-aa

Oto yıkamacıda yangın çıktı: 1 kişi öldü

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve ilçe trafik birim-
leri tarafından gerçekleştirilen
denetimlerde 50 araç ve sürü-
cüsüne 588 bin 362 TL idari
para cezası uygulanırken 7 ser-
vis aracının da trafikten men
edildiği bildirildi.   

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve ilçe trafik birim-
lerimiz tarafından 28 Mayıs
Çarşamba Günü 29 ekip 55

personel ile ‘Korsan taşımacılık
ve işçi servislerine yönelik özel
denetim gerçekleştirildi. Yapı-
lan denetimlerde 698 araç ve
sürücüsü kontrol edilirken, 18
araca taşıma kanununa ihlal-
den, 5 araca korsan taşımacı-
lıktan, diğer kanun
maddelerinden 27 olmak üzere
kusurlu görülen toplam 50
araca 588 bin 362 TL idari para
cezası uygulandığı ve 7 aracın
da trafikten men edildiği açık-
landı.  iHa

7 servis aracı trafikten men edildi   7 servis aracı trafikten men edildi   

Manisa'nın Kula il-
çesinde emniyet ekipleri
tarafından durdurulan bir
araçta yapılan aramada
uyuşturucu madde ve kul-
lanım aparatları ele geçi-
rildi. Gözaltına alınan
şüpheli, çıkarıldığı mahke-
mece tutuklandı.   

Edinilen bilgilere göre,
Kula İlçe Emniyet Müdür-
lüğü'ne bağlı ekipler, şüp-
heli hareketlerde bulunan
bir aracı durdurarak araç
içerisinde bulunan kişilere
yönelik kaba üst araması
gerçekleştirdi. Yapılan
aramalarda 479 adet sen-
tetik hap ile uyuşturucu
madde kullanmakta kulla-
nılan 2 adet "bong" düze-
nek ele geçirildi. Olayla

ilgili gözaltına alınan M.D.
isimli şüphelinin ikame-
tinde yapılan aramada ise
1 adet kurusıkı tabanca
ve 4 adet fişek bulundu.
Emniyetteki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk
edilen M.D., çıkarıldığı

mahkemece tutuklanarak
Salihli T Tipi Cezaevi'ne
gönderildi. 

Soruşturma kapsa-
mında uyuşturucuyla mü-
cadele çalışmalarının
kararlılıkla sürdürüldüğü
bildirildi. iHa

Aracından uyuşturucu
çıkan şahıs tutuklandı 

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde düzen-
lenen uyuşturucu operasyonunda 1 şüp-
heli gözaltına alındı.

İlçe Jandarma Komutanlığı ekipleri, Ba-
hadırlar Mahallesi'nde evinde yasa dışı
kenevir ekimi yaptığı değerlendirilen
H.S'nin (58) evine baskın düzenledi. Yapı-
lan aramada 50 kök kenevir bitkisi ele ge-
çirildi. H.S. gözaltına alındı. aa

Uyuşturucu operasyonunda
1 şüpheli yakalandı
Uyuşturucu operasyonunda
1 şüpheli yakalandı

Manisa'nın Salihli ilçesinde mey-
dana gelen kazada motosiklet, minibü-
sün altında kaldı. Motosiklet sürücüsü
ölümden döndü.  Kaza, Salihli'nin Köseali

Mahallesi'nde meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, O.A.(23) yönetimindeki 45
RL 061 plakalı minibüs ile karşı yönden
gelen Z.A. (52) yönetimindeki 45 ABV
616 plakalı motosiklet kafa kafaya çar-
pıştı. Çarpışma sonrası motosiklet, mini-
büsün altında kalırken, motosiklet
sürücüsü yaralandı. İhbar üzerine kaza ye-
rine sağlık ve jandarma ekibi sevk edildi.
Yaralı sürücü olay yerinde yapılan ilk mü-
dahalenin ardından Salihli Devlet Hastane-
sine kaldırıldı. Kaza ile ilgili soruşturma
başlatılırken, yaralı sürücünün hayati tehli-
kesinin bulunmadığı öğrenildi.  iHa

Motosiklet sürücüsü ölümden döndü
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MANİSA Büyükşehir
Belediyesi’nin, iklim deği-
şikliğiyle mücadele ve sür-
dürülebilir bir kent vizyonu
doğrultusunda düzenle-
diği Sürdürülebilir Manisa
Zirvesi başladı. Sosyal,
ekonomik ve çevresel bo-
yutlarıyla sürdürülebilirlik
konusunun ele alınacağı
Zirve’nin açılışı, düzenle-
nen törenle yapıldı. 

Anemon Oteli’nde ger-
çekleştirilen Sürdürülebilir
Manisa Zirvesi’nde iklim
krizi, çevre politikaları, sür-
dürülebilir tarım, sanayi ve
şehircilik gibi başlıkları bü-
tüncül bir yaklaşımla ma-
saya yatırılıyor. Zirvenin
açılış törenine, Manisa Va-
lisi Vahdettin Özkan, Ma-
nisa Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri
Burak Deste, İl Jandarma
Komutanı İlhan Şen, Şeh-
zadeler Kaymakamı Fatih
Genel, Yunusemre Kay-
makamı Atilla Kantay,
MASKİ Genel Müdürü
Talat Postacı, Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcıları Oğuz Murat
Pınar, Ali Kılıç, Pınar Mine
Hacıalibeyoğlu, Büyükşe-
hir Belediyesi daire baş-
kanları, kurum ve
kuruluşların temsilcileri,
akademisyenler, sivil top-
lum kuruluşlarının temsilci-
leri katıldı. 

“ÇEVRE ÜZERİNE 
BASKILAR ARTARAK 

DEVAM EDİYOR”
Açılışta konuşan Ma-

nisa Valisi Vahdettin
Özkan, tüm kurum ve ku-
ruluşların çevreye karşı
olan hassasiyetlerine dik-
kat çekerek, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi
tarafından, ilgili paydaşla-
rın katılımıyla şehrimizde
böylesine bir programın
yapılmasından büyük bir
memnuniyet duyduğunu
belirtti. Dünyada, çevre
üzerindeki baskıların arta-
rak devam etmesinin ve
bunun halk sağlığını etkiler
düzeyde olmasının herkes
tarafından bilindiğini söy-
leyen Vali Özkan, “Dün or-
manların korunması ve su
kaynaklarının yönetimi ile
ilgili iki toplantı yaptık. As-
lında konular çok bilinir
oldu. Önemli olan bu bilgi-
leri, beceriye ve uygula-
maya dönüştürmek. Bu
konuda hedef tüm kurum-
larımızın imkan kabiliyetle-

rini harekete geçirmek, iyi
bir koordinasyon yapmak-
tır. Havanın, suyun ve top-
rağın üzerindeki baskıları
bertaraf etmek için ulusal
düzeyde devletimizin üret-
tiği stratejik eylem planları
malum. Hem merkezi ida-
renin hem de mahalli ida-
relerin bu perspektif
doğrultusunda dünyadaki
gelişmeleri takip ederek
çevrenin üzerindeki baskı-
ları bertaraf etmesi artık
talep değil, zorunluluk ha-
line gelmiştir. Gelecekte
hasta olmamak, yaşam
kalitesini korumak ve ha-
yati tehlikelere maruz kal-
mamak için bu eylem
planlarının gereklerini yap-
mamız gerekiyor” diye ko-
nuştu. 

“MANİSA HEM 
TARIM HEM 

SANAYİ ŞEHRİ”
Manisa’nın bir tarım

şehri olduğunu hatırlatan
Vali Özkan, “Özellikle kim-
yasalların kullanılması,
bunların takip edilmesinin
halk sağlığı ile ilgili bir
konu olduğunu bilim
adamlarının söylemleri dı-
şında da yaşıyoruz. Sağ-
lıklı ve sürdürülebilir bir
tarım altyapısının oluştu-
rulması ve bunu sürdür-
mek önemli. İklim
değişikliği ile birlikte yer
altı suları başta olmak
üzere su kaynaklarının iyi
bir şekilde korunması da
önemli. Dün yaptığımız
toplantıda suyla ilgili çalış-
malar da gündeme geldi.
Artık yağmur suyunun bile
kanalizasyona karışmadan
ayrı bir hat ile korunması
öncelikli, yapılması gere-
ken bir zorunluluk oldu-
ğunu düşünecek olursak
benzeri konularda da
suyun mutlaka tasarruf
edilmesi her birimizin
önemli ve vicdani sorum-
luluğudur. Bu hassasiyetin
şehrimizde de artması
bize ümit veriyor” ifadele-
rini kullandı. 

Manisa’nın tarım dı-
şında bir sanayi şehri ol-
duğunun da altını çizen
Vali Özkan, “Sanayi ve
tarım arasındaki dengenin
sağlanması, toprakların
korunmasının yanında,
ulusal sanayi stratejisi
kapsamında Ar-Ge, ino-
vasyon, yüksek katma
değer üreten, geliştiği
zaman tarımı ve çevreyi

de koruyan, yeşil dönü-
şümü esas alan bir sanayi
stratejisinin öncelikli hale
gelmesi önemli. Bu ko-
nuda Manisa’nın öncü ol-
ması hepimizi sevindirir.
Bütün paydaşların bu nok-
tada buluşması önemli.
Sürdürülebilir sanayi, ilk
olarak toprakların korun-
masıyla ilgili. Sanayi için
katlanabileceğimiz maliyet
nedir, ne kadar toprağı ve-
rebiliriz, bunu tartışmaya
açıp, sürdürülebilirlik kav-
ramının taşıdığı anlam pe-
kişerek gelişmiş durumda.
Sanayinin yanında şehrin
vizyonu da önemli. Mutlu
bireylerin yaşadığı, yaşam
kalitesi artmış bir şehirde
olmak, kamu hizmetlerine
etkin erişim, sağlıklı gı-
daya ve yeterli suya eri-
şim, geleceğe güvenle
bakmak, yapı stokunun
iyileşmesi ve tüm bunların
özünde iyi planlama yatı-
yor. Planlamanın önündeki
en büyük sıkıntı, kamu bi-
rimleri, meslek kuruluşları,
akademik birimler hassa-
siyet gösterse de şehir-
lerde yapıyla ilgili kronik
sorunlardır. Bu bizim de-
zavantajımız. Bu kronik
sorunu nasıl bertaraf ede-
ceğiz? Çok fazla efor, ça-
lışma ve kamuoyu
desteğine ihtiyacımız var”
dedi.

Bunun farkında olduk-
larını, ancak şehirlerin alt-
yapısından başlayarak bu
dönüşümü sağlayacak,
atıkta, tarımda ve çeşitli
alanlardaki sürdürülebilir
ve dönüştürülebilir tüm
parametrelerde büyük iş
birliği gerektiğini belirten
Vali Özkan, “Gelecekte
halk sağlığını ve insan ha-

yatını etkileyen riskler ne-
deniyle iş birliği şart. Şeh-
rimizde bireysel yaşam
kalitesini artırmak, firmala-
rın rekabet gücünü ve
dünya pazarına hitap et-
mesini sağlamak, üre-
timde yeşile ve çevreye
duyarlı olunması önemli.
Yatay ve dikey örgütlen-
mesini iyileştirmiş bir şehir
konseptinin oluşturulup
icra edilmesi, çevreyle, ta-
rımla ve şehirle ilgili birey-
sel yaşam kalitesinin
sağlanmasında iyi bir
planlama ve bunun strate-
jik analiziyle bir sürecin
başlatılması önemlidir”
şeklinde konuştu.

“SADECE BUGÜNÜ 
DEĞİL GELECEĞİ DE 

DÜŞÜNÜYORUZ”
Manisa Büyükşehir

Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcısı Oğuz Murat
Pınar ise kamu yöneticileri
olarak yalnızca bugünün
ihtiyaçlarını karşılamakla
değil aynı zamanda gele-
cek nesillerin kendi ihti-
yaçlarını karşılama
kapasitesinden ödün ver-
meden hareket etmekle
yükümlü olduklarını söy-
ledi. Oğuz Murat Pınar,
“Bu yükümlülüğümüz; ka-
rarlarımızı, projelerimizi ve
yatırım önceliklerimizi ye-
niden şekillendirmemizi
gerektiriyor. Sürdürülebilir-
lik hayatın bütününü kuşa-
tan bir sistem tasarımı.
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi olarak; Başkanımız
Ferdi Zeyrek öncülü-
ğünde, Manisa yalnızca
büyüyen bir şehir değil,
sorumlu, dirençli ve vizyo-
ner bir kent olsun istiyo-
ruz. Bizler, geleceğin
belediyeciliğini inşa et-

meye çalışırken doğal
kaynaklarımızı tüketme-
den kalkınmayı, toplumun
her kesimini güçlendirerek
sosyal uyumu, yenilikçi ve
dirençli bir ekonomik alt-
yapıyı temel alıyoruz”
dedi.

Modern şehirciliğin
artık yalnızca yeni projeler
üretmek değil kaynakların
etkin ve verimli kullanımını
garanti altına almak oldu-
ğunu da dile getiren Pınar,
“Bu kapsamda döngüsel
ekonomi modeli, yerel yö-
netim politikalarımızın ana
omurgasını oluştursun isti-
yoruz. Atıkların yeniden
değerlendirilmesi, yerel
üretimin desteklenmesi ve
tedarik zincirlerinin kısaltıl-
ması yoluyla hem karbon
ayak izimizi azaltmayı hem
de yerel ekonomiye canlı-
lık kazandırmayı hedefliyo-
ruz. Sürdürülebilir Manisa
hedefimize katkıda bulu-
nacak şekilde tüm pay-
daşlar için değerler
yaratmayı hedefliyoruz.
Faaliyetlerimizi sürdürür-
ken finansal araçlarımızı
da dönüştürmek duru-
munda olduğumuzu görü-
yoruz. Yeşil finansman
enstrümanları, sadece
çevresel sorumluluğun
değil aynı zamanda sürdü-
rülebilir değer yaratımı an-
layışının da temel bileşeni
olduğunun farkındayız”
diye konuştu. 

“UZUN VADELİ 
DÜŞÜNÜYORUZ”

Pınar, Manisa Büyük-
şehir Belediyesi olarak he-
deflerinin tüm paydaşlar
için uzun vadeli ve kapsa-
yıcı değer üretmek oldu-
ğunu belirterek,
“Belediyecilik anlayışımız

yalnızca hizmet sunmakla
sınırlı kalmamakta, aynı
zamanda yatırımcıya yön
veren, hemşerilerimizin
yaşam kalitesini öncele-
yen bir yerel yönetim poli-
tika mimarisi inşa
etmektedir. Kentleşme viz-
yonumuz; Avrupa Kentsel
Şartı, BM Sürdürülebilir
Kalkınma Amaçları ve ISO
37120 standartlarına
uyumlu şekilde ilerlemek-
tedir. Bu vizyonla şeffaf,
hesap verebilir, veriye da-
yalı ve katılımcı bir yöneti-
şim modelini esas
alıyoruz. Süreci yalnızca
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi olarak değil Valiliği-
miz, ilçe belediyelerimiz,
kalkınma ajansımız, orga-
nize sanayi bölgelerimiz,
üniversitemiz ve sivil top-
lum kuruluşlarımızla bir-
likte çok paydaşlı bir
şekilde yürütüyoruz.
Çünkü sürdürülebilirlik bir
kurumun değil bir ekosis-
temin başarısıdır. Biz bu
ekosistemi Manisa’da inşa
etmeye kararlıyız” dedi.

“MANİSA AVANTAJLI 
KONUMDA”

“Manisa bugün itiba-
rıyla 1,5 milyona yaklaşan
nüfusu ile sürdürülebilir
kalkınma için stratejik bir
avantaj taşımaktadır”
diyen Oğuz Murat Pınar,
“Manisa artık sadece bir
tarım şehri değil; sanayide
katma değer üreten, lojis-
tikte merkezi akslara en-
tegre olmuş, turizmde
doğal mirasıyla rekabet
avantajı sağlayabilecek ve
tüm bunları yaparken eko-
sistem dayanıklılığını koru-
yan bir şehir olsun
istiyoruz. 

Rekabet artık sadece
ülkeler arasında değil, şe-
hirler arasında da yaşanı-
yor. Bu farkındalıkla

Manisa’yı geleceğe taşıya-
cak stratejik alanlara hazır-
lıyoruz. Gediz
Havzası'ndaki su yönetimi
politikalarımızdan sana-
yide yeşil üretime geçiş
planlarımıza, kırsalda genç
istihdamdan kent merke-
zinde dijitalleşmiş belediye
hizmetlerine kadar tüm
adımlarımız bu kapsamda
planlanıyor. Karbon ayak
izini azaltmak ve enerji ve-
rimliliği sağlamak için eş
zamanlı çalışmalar yürütü-
yoruz. Sürdürülebilirlikte
en önemli unsurun çok
yönlü yönetişim olduğunu
düşünüyoruz. Bu anlayışı
yaygınlaştırmak için do-
ğaya saygılı, insana du-
yarlı, ekonomiye entegre
bir şehir modeli kurma he-
defiyle tüm paydaşlarımız
ve akademisyenlerimizin
katkısıyla kararlılıkla ilerli-
yoruz. Manisa her an-
lamda vites değiştirmiştir.
Bu yalnızca bir gelişme
değil, bilinçli bir dönüşüm-
dür. Bu dönüşüme öncü-
lük eden, katkı sunan tüm
kamu, özel sektör ve sivil
toplum temsilcilerine te-
şekkür ediyorum. Ma-
nisa’nın kalkınması için
tüm kurum ve paydaşları
bu sürece ortak olmaya,
birlikte üretmeye ve gele-
ceği birlikte kurmaya
davet ediyoruz” ifadelerini
kullandı.

Sürdürülebilir Manisa
Zirvesi’nde, iki gün bo-
yunca alanında uzman
akademisyenlerin, sektör
temsilcilerinin ve kamu
kurumlarının katılımıyla
gerçekleşecek olan otu-
rumlarda; iklim krizi, çevre
politikaları, sürdürülebilir
tarım, sanayi ve şehircilik
konuları bütüncül bir yak-
laşımla masaya yatırıla-
cak.  Haber merkezi

Sürdürülebilir Manisa Zirvesi başladı

Şu sıralar etrafıma bakınca herkesin gözlerinde
aynı yorgunluğu görüyorum. Sanki hepimiz biraz
eksik, biraz kırgın, biraz da umutsuzuz. Oysa insanı
ayakta tutan şey sadece ekmek, su değil… Umuttur. 

Hani şu kimsenin tarif edemediği ama hepimizin
bir şekilde hissettiği şey. 

Kimi zaman bir çocuğun kahkahasında, kimi
zaman yaşlı birinin gözlerinde gizlidir. Bazen bir
dostun omzuna dokunuşudur, bazen de kendine
sessizce “devam” deme cesaretidir.

Hayat kolay değil. Bunu kabul edelim. Herkesin
kendine ait derdi var, görünmeyen yükleri var. Ama
işin garibi şu: Ne kadar zorlu olursa olsun, bir yer-
lerde bir şey bizi hayata bağlıyor. İşte o bağın adı
umut. 

Ne büyük hayaller kurmak gerek bunun için, ne
büyük sözler söylemek… Bazen sadece sabah kal-
kıp pencereyi açmak, kahveni yudumlarken “bugün
biraz daha iyiyim galiba” diyebilmek bile yeterli.

Ben umudu hep insanlarda gördüm. Sabahın kö-
ründe servis bekleyen işçide, çocuğuna harçlık ye-
tiştirmeye çalışan annede, yılmadan ders çalışan bir
öğrencide… 

Yani, hayata inat devam eden herkesin içinde.
Umut, vazgeçmemektir çünkü. Bitmemiş cümleler
gibidir, içi dolacak bir gün diye beklenir.

Ama umut sadece bireysel bir şey değil. Birlikte
büyür, birlikte güçlenir. Birinin “yanındayım” deme-
siyle, bir başkasının “seni anlıyorum” bakışıyla ço-
ğalır. 

Hepimiz birbirimizin umudunu taşıyoruz biraz. 
Bu yüzden kırmadan, dökmeden, incitmeden yü-

rümek lazım bu yolda. Çünkü belki de sizin bir söz-
cüğünüz, bir başkasının yeniden ayağa kalkma
sebebi olacak.

Bakmayın siz bu kadar karanlık olduğuna dünya-
nın… 

En uzun gecelerin bile sabahı var. Belki her şey
bir anda düzelmeyecek ama bir yerden başlamak
gerek. Küçük bir tebessümle, bir selamla, bir iyi-
likle… Çünkü umut, çoğu zaman küçücük şeylerin
içinde saklıdır.

O yüzden gelin, birbirimize iyi gelelim. Zor za-
manlarda bile kalbimizi koruyalım. Umudu diri tut-
mak, insan kalabilmenin en güzel yoludur çünkü.

CANSU
MERİÇ

TUTUNDUĞUMUZ 
EN GÜZEL ŞEY: UMUT

GENÇ BAKIŞ

ŞEHZADELER Beledi-
yesi, hizmet içi eğitimle-
rine bir yenisini daha
ekleyerek personelinin
bilgi ve donanımını artır-
maya devam ediyor. Bu
kapsamda, belediyenin
Destek Hizmetleri Müdürü
Mehmet Ali Işık tarafından,
Kamu İhale Kanunu hak-
kında belediye persone-
line yönelik eğitim
programı düzenlendi. 

Bedesten’de iki otu-
rum halinde gerçekleştiri-
len eğitimlerin ilk günkü
oturumuna Belediye Baş-
kan Yardımcısı Özge İldem

de katılarak personelle bir
araya geldi. Eğitimde,
kamu alımlarında dikkat
edilmesi gereken yasal
düzenlemeler, ihale süreç-
leri ve uygulamada karşı-
laşılan durumlar detaylı bir
şekilde ele alındı. 

Eğitimlerin ardından bir
değerlendirme yapan Be-
lediye Başkan Yardımcısı
Özge İldem, “Belediyemi-
zin hizmet kalitesini artır-
mak ve mevzuata uygun,
şeffaf bir yönetim anlayı-
şını sürdürebilmek adına
bu tür eğitimleri çok
önemsiyoruz. Personelimi-

zin kendini sürekli geliştir-
mesi, vatandaşımıza daha
etkin ve verimli hizmet
sunmamız açısından
büyük önem taşıyor.”

dedi. Personelin mevzuata
hâkimiyetini artırmayı he-
defleyen eğitimlerin, hiz-
met kalitesine olumlu
yansıması bekleniyor.

Şehzadeler Belediyesi,
kurum içi eğitim faaliyetle-
rine önümüzdeki süreçte
de devam etmeyi planlı-
yor. İHA

Şehzadeler’den personeline
kamu ihale eğitimi
Şehzadeler’den personeline
kamu ihale eğitimi

MANİSA’NIN Sarıgöl ilçesine
bağlı Karacaali Mahallesi'nde ya-
pımı tamamlanan ilkokul bina-
sında son kontroller
gerçekleştirildi. Okulun, 2025-
2026 eğitim-öğretim yılında hiz-
mete açılacağı bildirildi.   

Manisa Valiliği Yatırım İzleme
ve Koordinasyon Başkanlığı yet-
kilileri ile Sarıgöl İlçe Milli Eğitim
Müdürü Cezmi Yıldırak, Kara-
caali İlkokulu inşaatında incele-

melerde bulundu. 
İnceleme sonrası açıkla-

mada bulunan Sarıgöl İlçe Milli
Eğitim Müdürü Cezmi Yıldırak,
"Bakanlığımız tarafından sıra,
masa ve dolap gibi donatım ihti-
yaçları da karşılanan okulumuz,
yeni eğitim-öğretim yılında öğ-
rencilerimize hizmet vermeye
başlayacaktır. Allah devletimize
zeval vermesin." ifadelerini kul-
landı.  İHA

Karacaali İlkokulu'nda son kontroller yapıldı   
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Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

aK Parti Manisa Millet-
vekili Murat Baybatur,
Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanı Murat Kurum
ile bir araya gelerek, Yunu-
semre ilçesinde bulunan
Mutlu ve Lalapaşa mahalle-

lerindeki kentsel dönüşüm
projeleri ile diğer ilçelerde
yapılacak TOKİ yatırımlarını
görüştü. Milletvekili Murat
Baybatur, sosyal medya he-
sabından yaptığı payla-
şımda; 

“Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanımız Sayın

Murat Kurum ile bir araya
gelerek Yunusemre ilçe-
mizde Mutlu ve Lalapaşa
mahallelerindeki kentsel dö-
nüşüm projelerimizi, Saru-
hanlı ve diğer ilçelerimizde
yapılacak TOKİ yatırımlarını
detaylı şekilde ele aldık.  

Depreme dayanıklı, mo-

dern ve yaşanabilir şehirler
için çalışmalarımızı sürdürü-
yoruz.İnşallah en kısa sü-
rede müjdeli haberleri
hemşerilerimizle paylaşaca-
ğız.  

Manisa’mız için gece
gündüz demeden çalışmaya
devam!” ifadelerini kullandı. 

Murat Baybatur ile Bakan Murat Kurum
arasında önemli görüşme
Murat Baybatur ile Bakan Murat Kurum
arasında önemli görüşme

Manisalı sanayici ve
girişimcilerin hem küresel
piyasalarda rekabet gü-
cünü arttırması hem de
değişen ekonomik şartlara
daha dayanıklı olması
amacıyla Manisa Ticaret
ve Sanayi Odası ev sahip-
liğinde "KOSGEB Destek
Programları Bilgilendirme

Toplantısı" düzenlendi. 
Manisa Ticaret ve Sa-

nayi Odası’nın destekle-
riyle "KOSGEB Destek
Programları Bilgilendirme
Toplantısı" sanayiciler ve
girişimcileri bir araya ge-
tirdi. Toplantıya katılan
KOSGEB Başkanı Ahmet
Serdar İbrahimcioğlu, KO-

Bİ’lere yönelik sunulan
destekler hakkında önemli
bilgiler paylaştı. Manisa Ti-
caret ve Sanayi Odası
Toplantı Salonunda KO-
Bİ’ler için destek ve dönü-
şüm programı düzenlendi.
Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu
Başkanvekili Sezen
Şenay, Yönetim Kurulu
Üyesi Rıfat Sarı, KOSGEB
Başkanı Ahmet Serdar İb-
rahimcioğlu, sanayiciler ve
girişimciler katıldı. 

Manisa Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanvekili Sezen
Şenay, "KOBİ’lerimiz, hem
ilimizin hem de ülkemizin
istihdamına, üretimine ve
ihracatına önemli katkılar
sağlamaktadır. Ancak gü-
nümüzde değişen ekono-

mik koşullar, dijitalleşme,
yeşil dönüşüm ve küresel
rekabet gibi dinamikler, iş-
letmelerimizin daha daya-
nıklı, daha yenilikçi ve
daha sürdürülebilir hale
gelmesini zorunlu kılmak-
tadır. Bu noktada, KOS-
GEB'in sağladığı destek
ve programlar, KOBİ’leri-
mizin bu dönüşüme ayak
uydurması ve gele-
ceğe daha güçlü
adımlarla ilerlemesi
açısından büyük
önem taşımaktadır.
Bizlerle birlikte olan,
vizyoner yaklaşı-
mıyla KOSGEB’e
yeni bir soluk ka-
zandıran Başkanı-
mız Ahmet Serdar
İbrahimoğlu’na,
nazik katılımları ve
değerli bilgileri için
teşekkür ederim.
Manisa TSO olarak,
üyelerimizin her
alanda gelişimini
desteklemek, devlet
desteklerini en etkin
biçimde kullanmala-
rını sağlamak ve iş
dünyamızın dönü-
şüm yolculuğunda
rehberlik etmek
bizim en temel so-
rumluluklarımızdan
biridir" dedi. 

KOSGEB Baş-
kanı Ahmet Serdar
İbrahimcioğlu, ko-

nuşmasında kurumun viz-
yonundan söz ederek,
yalın, erişilebilir, dijital ve
küresel bir yapı oluştur-
duklarını vurguladı. İbra-
himcioğlu, KOSGEB’in
sunduğu finansal destek-
ler, hibe ve teşvik prog-
ramlarıyla işletmelerin
büyüme sürecine nasıl
katkı sağladığını vurgula-

yarak, sanayi bölgelerin-
deki firmaların bu destek-
lerden en verimli şekilde
faydalanmasının önemine
dikkat çekti. 

İbrahimcioğlu, Türki-
ye’de şirketlerde kadın gi-
rişimci oranının yüzde 14
ila 17 arasında değiştiğini
belirterek, KOSGEB büt-
çesinin yüzde 40’tan faz-

lasını kadın girişimcilere
verdiğini kaydetti, bundan
dolayı da kadın girişimci-
lere ciddi anlamda pozitif
ayrımcılık sağladıklarını
söyledi. İbrahimcioğlu,
KOSGEB’in kurulduğu
günden itibaren gençlere
ve kadınlara bu ayrımcılı-
ğın sağlandığını ifade etti.
iHa

KOSGEB’in destek programı girişimcilere tanıtıldı 

2025 YILI 2 6 AYLIK 41 KALEM YAŞ SEBZE 
VE MEYVE ALIMI

DEVLET HASTANESİ -MANİSA MERKEZ EFENDİ
SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

2025 YILI 2 6 AYLIK 41 KALEM YAŞ SEBZE VE MEYVE ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşa-
ğıda yer almaktadır:
İKN : 2025/787954
1-İdarenin
a) Adı : DEVLET HASTANESİ -MANİSA MERKEZ 

EFENDİ SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN 
YARDIMCILIKLARI

b) Adresi : MERKEZ EFENDI MAH. MİMAR SİNAN 
BULVARI NO:141/A YUNUSEMRE MANİSA 
45010 YUNUSEMRE/MANİSA

c) Telefon ve faks numarası : 2362314587 - 2362346026
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve 
e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/

2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : 2025 YILI 2 6 AYLIK 41 KALEM YAŞ SEBZE 

VE MEYVE ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 2025 YILI 2. 6 AYLIK 41 KALEM YAŞ SEBZE

VE MEYVE ALIMI
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale 
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden
ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : MANİSA MERKEZEFENDİ DEVLET 
HASTANESİ MUTFAK

ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşme imzalanmasına müteakiben işe 
başlanacak olup 31.12.2025 tarihinde 
sözleşme son erecektir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşme imzalanmasına müteakip işe
başlanacaktır.

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 23.06.2025 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) : Manisa Merkezefendi Devlet Hastanesi 

Toplantı Salonu

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye ihalenin
tamamında % 1 (yüzde bir) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-
cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 45 (KırkBeş) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02232369

Yeniden Refah Partisi Ma-
nisa İl Başkanlığı, 1 Haziran
Pazar günü 3. Olağan İl Kongre-
si’ni yapacak. Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi Kültür Sitesi Lale
Salonu’nda, saat 14.00’te başla-
yacak kongreye Yeniden Refah
Partisi Genel Başkan Yardımcısı
Suat Kılıç da katılacak. 

Partinin mevcut il başkanı
Serhat Orhan’ın tek aday olarak
gireceği kongre öncesinde, il
teşkilatı hazırlıklarını sürdürüyor.

Bu kapsamda İl Başkan Yar-
dımcısı ve Siyasi İşler Başkanı
Enes İzci, beraberinde yardımcısı
Muhammed Öztürk ile birlikte
Medi Medya grubumuzu da ziya-
ret ederek kongre davetiyesini

iletti. Yerel basına önem verdikle-
rini ifade eden İzci, Yeniden
Refah Partisi Genel Başkan Yar-
dımcısı Suat Kılıç’ın ülke günde-

mine ilişkin önemli açıklamalarda
da bulunacağını belirtti. 

İzci, yapılacak olan kongreye
bütün Manisalıları davet etti. 

Fatih Erbakan’ın genel başkanlık görevini yürüttüğü Yeniden Refah Par-
tisi Manisa İl Teşkilatı, hafta sonunda 3mcü kongresini gerçekleştirecek

Yeniden Refah’ta kongre heyecanı

Üniversite öğrencileri tütünle 
mücadele konusunda bilgilendirildi

Manisa Celal Bayar Üniversi-
tesinde (MCBÜ), tütün bağımlı-

ğıyla mücadele konusunda semi-
ner düzenlendi.

Yeşilay Manisa Şubesince,
MCBÜ İşletme Fakültesinde ger-
çekleştirilen seminerde, öğrenci-
lere ve katılımcılara psikolojik
danışman Alper Gök tarafından
"tütün bağımlılığı eğitimi" verildi.

Programda, tütün kullanımının
bireysel ve toplumsal etkileri, ba-
ğımlılık süreci ve bırakma yöntem-
leri hakkında bilgi paylaşıldı.

Etkinliğe, İşletme Fakültesi
Dekan Yardımcısı Enis Yakut, Ye-
şilay Manisa Şube Başkanı Barış
Kamiloğlu, Kadın Komisyonu
Başkanı Güzin Pekiyi, Genç Yeşi-
lay Yönetim Kurulu Üyesi Alican
Özcan ve Şube Sorumlusu Sıdıka
İnan da katıldı. aa
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Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

aK ParTi MKYK Üyesi ve
Manisa Milletvekili Mücahit
Arınç, İstanbul’un Fethi’nin
572. yıl dönümünde anlamlı bir
hizmeti daha kamuoyuyla pay-
laştı. Arınç, Fatih Sultan Meh-
med’in Manisa’da şehzadelik
yaptığı dönemde Saruhan Sa-
rayı’na ek olarak inşa ettirdiği
Fatih Kulesi’nin restorasyonu-
nun tamamlandığını ve yapının
müze olarak ziyarete açılmaya
hazır hale getirildiğini duyurdu.

Mücahit Arınç, konuya iliş-
kin sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımda şu ifadelere
yer verdi:

“İstanbul’un Fethi’nin 572.
yıl dönümünde, bu toprakların
yetiştirdiği büyük bir cihan pa-

dişahı olan Fatih Sultan Meh-
med’i rahmet ve minnetle yâd
ediyoruz.

Manisa’da şehzadelik yap-
mış olan Fatih Sultan
Mehmed’in, Saruhan
Sancağı’nı yönettiği
dönemde inşa ettir-
diği Fatih Kulesi,
tarihimize ışık tutan
kıymetli bir mirastır.

Bu anlamlı
günde, Fatih Kule-
si’ni restore ederek
müze olarak halkımı-
zın ziyaretine açmaya
hazır hale getirdiğimizi
müjdelemekten büyük bir gurur
duyuyorum. Hazırladığımız ta-
nıtım videosunu ilginize sunu-
yorum. 🎥

Bu sürece emek veren

başta İl Kültür ve Turizm Müdü-
rümüz olmak üzere tüm eki-
bine, ayrıca destekleri için
Kültür ve Turizm Bakanlığımıza

şükranlarımı sunuyo-
rum.”

Fatih Kulesi’nin
yeni işleviyle Mani-
sa’ya kültürel katkı
sunacağını vurgu-
layan Arınç, bu
çalışmanın aynı
zamanda ecdada

vefa ve tarihî mi-
rasa sahip çıkmanın

güçlü bir örneği oldu-
ğunu belirtti.

Hazırlanan tanıtım videosu
da kamuoyunun beğenisine
sunulurken, Arınç’ın bu payla-
şımı kısa sürede yoğun ilgi
gördü.

Arınç’tan yeni bir müze müjdesi

manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, Şehzadeler Belediyesi
ve Yunusemre Belediyesi iş bir-

liğiyle düzenlenen Manisa Tar-
zanı Çevre Günleri kapsa-
mında, doğa sevgisini

yaygınlaştırmayı amaçlayan bir
etkinlik gerçekleştirildi. “Do-
ğaya Tohum Bırak: Peçeteye
Sarılı Umutlar” adlı etkinlikte,
vatandaşlar ve çocuklar to-
humları peçetelere sararak
yeşil bir gelecek için umut ekti.

Fatih Parkı’nda ve Şehza-
deler Parkı’nda düzenlenen et-
kinliklerde, doğaseverler bir
araya gelerek yaban hayatına
uygun tohumları peçetelere
sardı. Hazırlanan tohumlar,
daha sonra dağcılık kulüplerine
ve doğa sporlarıyla ilgilenen
gruplara teslim edilecek. Doğa
yürüyüşleri sırasında bu to-
humların uygun alanlara bırakıl-
ması ve doğanın yeniden
yeşillenmesine katkı sağlan-
ması amaçlanıyor.

“eVDe BiLe 
YaPILaBiLeCeK Bir 

ÇaLIŞma”
Doğa gönüllüsü ve emekli

Orman Mühendisi Abdül Kadir
Hasburkcu, çocuklara uygula-
malı olarak neler yapacaklarını
anlatarak, “Manisa ile tanış-
mam 1980’li yıllara dayanıyor.
Burada orman mühendisi ola-
rak görev yaptım. Emekliliğimin
ardından da toprak, fidan ve
tohumla ilgilenmeye devam
ettim. Orman Genel Müdürlüğü
bize ihtiyaç fazlası tohum gön-

deriyor, ayrıca yayla bitkileri için
Denizli, Eskişehir, Konya ve Af-
yon’dan destek alıyoruz. Ge-
nellikle yaban hayatına uyumlu
türleri tercih ediyoruz. Bu ça-
lışma, evde otururken bile yapı-
labilir; televizyon karşısında
yüzlerce tohum peçeteye sarı-
labilir. Bu yıl binlerce tohumu
doğayla buluşturacağız” dedi.

Etkinliğe katılan emekli öğ-
retmen Ayfer Yurt ise “2020’de
emekli olduktan sonra Anemon
Dağcılık Spor Kulübü’ne katıl-
dım. Abdül Kadir Bey’i bu sa-

yede tanıdım. Kulübümüzün
gönüllü üyelerinden biri ve
adeta Manisa’nın yeni ağaç de-
desi. Binlerce tohumun onun
sayesinde toprakla buluştu-
ğuna şahit olduk. Manisa Tar-
zanı’nın izinden gidiyor” diye
konuştu. 

Anemon Dağcılık Spor Ku-
lübü Başkanı Ömer Bülbül de
belediyelerin bu tarz etkinliklere
desteğinden duydukları mem-
nuniyeti dile getirerek, “Spil Da-
ğı’nda yeni bir yürüyüş rotası
oluşturduk ve bunun için des-

tek istedik. Sağ olsun belediye-
lerimiz hem malzeme hem de
ekip anlamında bize yardımcı
oldu. Doğaya meyve ağaçları
ve yaban bitkileri kazandırmak
istiyoruz. İnsanlar yürüyüş ya-
parken bir meyve koparıp yiye-
bilsin istiyoruz. Bu küçük
adımların büyük etkileri olabilir”
diye konuştu. 

Üç belediyenin ortak katkı-
sıyla doğaya umut tohumları
serpilirken, Manisa Tarzanı’nın
mirası yeni nesillere çevre bilin-
ciyle aktarılıyor. Haber merkezi

Peçeteye sarılı umutlar toprakla buluştu

manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü’ne bağlı 75. Yıl
Gençlik Merkezi’nde düzenle-
nen El Sanatları Atölyesi etkinli-
ğinde, atık malzemeler

gençlerin ellerinde çantaya
dönüştü. Kumaş artıkları,
kemer parçaları, kağıt torbalar
ve eski giysiler kullanılarak ya-
pılan çantalar, hem geri dönü-
şüm bilinci kazandırdı hem de
gençlerin yaratıcılığını ortaya çı-

kardı. Atölye çalışmasında
gençler, dikiş makinelerinin ba-
şına geçerek kendi çantalarını
tasarladı. Etkinlik süresince
uzman eğitmenler eşliğinde
geri dönüşümün önemi anlatı-
lırken, gençler sürdürülebilir bir
dünyaya dikkat çekti. Geri dö-
nüşümün sadece çevre için
değil, bireysel gelişim ve üret-
kenlik açısından da önemli ol-
duğunu uygulamalı olarak
deneyimleyen gençler, el emeği
göz nuru ürünleriyle farkındalık
oluşturdu.

"sÜrDÜrÜLeBiLir Bir 
DÜnYa iÇin BiZ 

GenÇLer ÖrneK 
OLmaLIYIZ"

Etkinliğe katılan gençlerden
Naz Yafalı, “Eskiden kumaş ar-
tıklarının bu şekilde değerlendi-
rilebileceğini bilmiyordum.
Genelde çöpe atılıyordu. Bu-

rada ise kendi çantamı yaptım.
Hem eğlendim hem de geri dö-
nüşümün ne kadar önemli ol-
duğunu öğrendim” dedi.

Bir diğer genç Şükran
Güneş ise evindeki kullanılma-
yan malzemeleri getirerek
kendi çantasını tasarladığını
belirtti. Güneş, “Dikiş makine-
sinde büyük bir özenle çalıştım.
Çevre bilincinin artırılmasında
biz gençler öncü olmalıyız”
diye konuştu.

“FarKInDaLIĞI YÜKseK 
Bir GenÇLiK 

YeTiŞTiriYOruZ”
Manisa Gençlik ve Spor İl

Müdürü Yunus Öztürk ise yap-
tığı açıklamada iklim değişikliği
ve çevre kirliliğine dikkat çeke-
rek, gençlerin bu tür etkinlik-
lerle bilinçlenmesinin büyük
önem taşıdığını söyledi. Öztürk,
“Gençlik merkezlerimiz, sadece

sportif veya kültürel alanlarda
değil, çevre ve toplum bilinci
geliştirme konusunda da genç-
lerimizin yanında. Kuraklık,
çevre sorunları geleceği en çok

etkileyecek konuların başında
geliyor. Bu nedenle gençleri-
mize erken yaşta farkındalık
kazandırmak istiyoruz” ifadele-
rini kullandı.

Gençler atık malzemelerden çanta yaptı

Yunusemre Belediyesi,
İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin
katkılarıyla başlattığı yeni sos-
yal proje kapsamında, ilçedeki
kadınlara İzmir’i gezme imkânı
sundu.

Sosyal belediyecilik anlayı-
şıyla hizmetlerini sürdüren Yu-
nusemre Belediyesi, kadınlara
yönelik kültürel ve sosyal etkin-
liklerini artırmaya devam ediyor.
İzmir Büyükşehir Belediyesi iş
birliğiyle İzmir’i gezemeyen ka-
dınlara yönelik her hafta çar-
şamba günleri düzenlenecek

olan İzmir gezilerinin ilki büyük
bir katılımla gerçekleşti. Gezi
programı kapsamında Yunu-
semreli kadınlar, İzmir'in tarihi
ve turistik noktalarını keşfetme
fırsatı buldu. Kadınlar ilk olarak
İzmir’in en eski ve en canlı
çarşılarından biri olan Kemer-
altı Çarşısı’nı gezdi. Burada
hem alışveriş yapma hem de
tarihi dokuyu yakından görme
imkânı bulan kadınlar, çarşının
atmosferinden oldukça etki-
lendi. 

Ardından İzmir Körfezi’nde

keyifli bir vapur turuna katılan
kadınlar, denizden İzmir’i iz-
leme şansı yakaladı. Vapur
turu sırasında bol bol fotoğraf
çeken ve anın tadını çıkaran
katılımcılar, güzel havanın da
etkisiyle unutulmaz anlar ya-
şadı. Günün son durağı ise İz-
mir’in sevilen semt
pazarlarından biri olan Bos-
tanlı Pazarı oldu. Burada çe-
şitli ürünleri inceleyen ve
alışveriş yapan kadınlar, İzmir
gezisini keyifli bir şekilde ta-
mamladı. Haber merkezi

Yunusemreli kadınlar İzmir’i gezdi Yunusemreli kadınlar İzmir’i gezdi 
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muraDiYe Cumhuriyet
Ortaokulu öğretmenlerinin li-
derliğinde yürütülen “Masallarla
Kurulan Köprü” adlı e- Twin-
ning projesi, altı ay boyunca altı
farklı ülkeden 14 okulun katılı-
mıyla kültürel masalları dijital
ortama taşıdı.

Muradiye Cumhuriyet Orta-
okulu öğretmenlerinin yürüt-
tüğü ve Türkiye’nin yanı sıra
Romanya, Polonya, Ukrayna,
Gürcistan ve Hırvatistan’dan
okulların da yer aldığı “Masal-
larla Kurulan Köprü” adlı ulus-
lararası e-Twinning projesi
başarıyla tamamlandı. Altı ay

süren bu proje kapsamında 10-
14 yaş arası öğrenciler, kültürel
masalları araştırarak dijital
ürünler oluşturdu.

Projeye katılan 14 okuldan
öğrenciler, her ay farklı bir ülke-
nin masalını ele aldı. Bu süreçte
Canva, Pixton ve StoryJumper
gibi dijital araçlar kullanılarak
infografikler, e-kitaplar ve sanal
sergiler hazırlandı. Proje kapsa-
mında bir ortak e-dergi ve
"masal haritası" da oluşturula-
rak dijital arşiv zenginleştirildi.

kÜlTÜrel FarkInDalIk 
Ve DiJiTal BeCeriler

GelişTi
Proje sonunda yapılan de-

ğerlendirme testlerinde, öğ-

rencilerin hem kültürel farkın-
dalık düzeylerinin hem de diji-
tal okuryazarlık ve yaratıcı
sunum becerilerinin arttığı gö-
rüldü.  Öğrenciler, yapay zekâ
destekli araçları etkin şekilde
kullanmayı öğrenirken farklı
kültürleri tanıma fırsatı buldu.
Projeye katkı sunan tüm öğ-
renci ve öğretmenlere katılım
sertifikaları verildi.

Sosyal medya ve çeşitli
eğitim platformlarında geniş
yankı uyandıran proje, kültürel
çeşitliliği desteklemesi ve diji-
tal becerilere katkısı ile ulus-
lararası düzeyde örnek bir iş
birliği modeli olarak değerlen-
dirildi.

Dünya masalları dijitalde buluştu!

manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, Şehzadeler Belediyesi
ve Yunusemre Belediyesi iş bir-
liğiyle düzenlenen Manisa Tar-
zanı Çevre Günleri, çocuklar ve
ailelerin yoğun katılımıyla an-
lamlı etkinliklere sahne oldu.
Etkinlikler kapsamında Şehza-
deler Parkı’nda Manisa Tarzanı

filminin gösterimi yapılırken
Atatürk Kent Parkı’nda da ya-
ratıcı çevre atölyeleri gerçek-
leştirildi.

Doğaya adadığı yaşamıyla
dünyanın sayılı çevrecilerinden
biri kabul edilen Manisa Tarzanı
Ahmet Bedevi’nin mirası, dü-
zenlenen etkinliklerle bir kez

daha yaşatıldı. Çocuklar ve ai-
leleri hem eğlendi hem de
çevre bilincini pekiştirme fırsatı
buldu. 

çksm öĞrenCileri 
çeVre BilinCini 

sanaTla BirleşTirDi
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi Çocuk Kültür ve Sanat
Merkezi (ÇKSM) öğrencileri,
Atatürk Kent Parkı’ndaki atölye
çalışmalarında hayal güçlerini
ve el becerilerini ortaya koydu.
Geri dönüşüm malzemeleriyle
hazırladıkları maketler, süs eş-
yaları ve farklı objelerle çevre
bilincini sanatla birleştiren ço-
cuklar, ayrıca doğa sevgisini
yansıtan resimler çizdi.

Etkinliğe katılan velilerden
İpek Şimşek, “Kızım Ela ile bir-
likte çöp poşetleri, balonlar ve
evdeki atık malzemelerden
birlikte elbise yaptık. Çok
güzel bir etkinlikti, kızım için
unutulmaz bir deneyim oldu.
Büyükşehir Belediyesi çok
güzel etkinlikler düzenliyor;

hangisine katılacağımızı şaşırı-
yoruz” sözleriyle memnuniye-
tini dile getirdi.

Bir diğer katılımcı Selma
Çelikkaya ise “Kızım Meliha
Elif ile birlikte geldik. Bugünkü
etkinlik de her zamanki gibi
çok güzeldi. Büyükşehir Bele-

diyesi’ne ve emeği geçen her-
kese teşekkür ederiz. Çocuk-
larımız eğlenceli ve dolu dolu
bir gün geçirdi” dedi.

Manisa Tarzanı Çevre Gün-
leri, çocukların çevreye duyarlı
bireyler olarak yetişmesine
katkı sunarken çevre koruma-

nın eğlenceli ve yaratıcı yol-
larla da öğretilebileceğini gös-
terdi. 

Film gösterimi gibi etkinlik-
ler sayesinde de Ahmet Bed-
evi’nin doğa sevgisi ve yaşam
felsefesi genç kuşaklara ilham
verdi. Haber merkezi

Manisa Tarzanı Çevre Günleri’nde çocuklar
hem eğlendi hem öğrendi
Manisa Tarzanı Çevre Günleri’nde çocuklar
hem eğlendi hem öğrendi

TurGuTlu Belediyesi
Çocuk Kültür Sanat Merkezle-
rinde yaz dönemi ders zili 30

Haziran Pazartesi günü çala-
cak. Kayıtlar ise 2 Haziran Pa-
zartesi günü başlayacak.   

Turgutlu Belediyesinin
Mustafa Kemal ve Albayrak
Mahallelerinde hizmet verdiği,

okul öncesi eğitim ve üç öğün
beslenme programının ücret-
siz olmasıyla Türkiye’de bir
ilke imza attığı Çocuk Kültür
Sanat Merkezlerinde yaz dö-
nemi başlıyor. 

Eğitimde fırsat eşitliğini
sağlamak ve aynı zamanda
çocukların fiziksel, sosyal ve
bilişsel yönden gelişimlerine
destek olmak amacıyla pek
çok imkanın sunulduğu Çocuk
Kültür Sanat Merkezlerinde
yaz dönemi ilk dersi 30 Hazi-
ran Pazartesi günü başlaya-
cak. Resim, el sanatları,
müzik, drama, spor ve jimnas-
tik eğitimlerinin de verileceği
merkezlerde 3-5 yaş arasın-

daki çocuklar dolu dolu bir
yaz dönemi geçirme fırsatına
sahip olacaklar. 

kaYITlar 2 Haziran 
PazarTesi BaşlIYOr 
Yarı zamanlı eğitimin ola-

cağı Çocuk Kültür Sanat Mer-
kezlerinde kayıtlar 2 Haziran
Pazartesi günü itibariyle alına-
cak.

Turgutlu Belediyesi Hizmet
Binası 7.katında yer alan Kül-
tür ve Sosyal İşler Müdürlü-
ğünde
09.00-12.30/13.30-17.00 sa-
atleri arasında yapılacak kayıt-
lar hakkında 0 (236) 313 21 22
numaralı telefondan detaylı
bilgi alınabilir. 

Turgutlu Belediye Başkan
Yardımcısı Hüseyin Maliz,
"Başkanımız Çetin Akın’ın ön-
cülüğünde, sunduğumuz im-
kanlarla Türkiye’ye örnek
olarak Albayrak ve Mustafa
Kemal Mahallelerimizde hizmet
verdiğimiz Çocuk Kültür Sanat
Merkezlerimizde yaz dönemi
dersleri başlıyor. Her bir çocu-
ğumuzun eşit imkanlara sahip
olması, temel eğitimlerini en iyi
şekilde alabilmeleri adına eli-
mizden gelen tüm çabayı gös-
termeye devam edeceğiz. Yaz
döneminin minik öğrencileri-
miz, velilerimiz ve öğretmenleri-
miz için hayırlı olmasını dileriz"
ifadelerini kullandı.  iHa

Turgutlu çocuk kültür sanat merkezlerinde 
yaz dönemi başlıyor   

Gençlik ve Spor Bakan-
lığı tarafından düzenlenen Okul
Sporları Bocce Turnuvası’nda
Türkiye 5’inciliğini elde eden
Karakurt 75. Yıl Ortaokulu
Bocce Takımı, Kırkağaç Bele-
diye Başkanı Üstün Dönmez’i
makamında ziyaret etti.

Başarılarıyla Manisa’yı gu-
rurlandıran genç sporcular,
Okul Müdürü Oğuzhan Afşar
ve Beden Eğitimi Öğretmeni
Özgür Dönmez eşliğinde Baş-
kan Dönmez tarafından karşı-
landı.

Başkan Dönmez: 
“Gururumuzsunuz”

Ziyarette öğrencilerle tek
tek ilgilenen Başkan Üstün
Dönmez, genç sporcuları ve
öğretmenlerini kutlayarak, “Bu
başarı hepimizin.

Sizler Kırkağaç’ın gururu-
sunuz. Sporun ve sporcunun
her zaman yanındayız” ifade-
lerini kullandı.

Genç sporculara çeşitli he-
diyeler takdim eden Başkan
Dönmez, ziyaretin anısına ha-

tıra fotoğrafı da çektirdi.
Sporun gençlerin gelişi-

mindeki önemine dikkat çeken
Başkan Dönmez, Kırkağaç
Belediyesi olarak gençliğe ve
eğitime desteklerini sürdüre-
ceklerini belirtti.

Türkiye 5’incisi Bocce takımından
Başkan Dönmez’e ziyaret
Türkiye 5’incisi Bocce takımından
Başkan Dönmez’e ziyaret
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Elektrik dağıtım şirketlerinin afet sonrası 
yükümlülükleri resmi çerçeveye girdi

ElEktrik Dağıtım Hiz-
metleri Derneği (Elder) Genel
Sekreteri Fakir Hüseyin Erdo-
ğan, Türkiye Afet Sonrası İyi-
leştirme Planı (TASİP) ile afet
sonrası elektrik dağıtım altya-
pısının ayağa kaldırılmasında
izlenecek yolun çizildiğini be-
lirtti.

Erdoğan, Elder tarafından
Denizli'de organize edilen
Adm ve Gdz Elektrik Dağıtım
Grubu saha gezisinde gazete-
cilerin sorularını yanıtladı.

TASİP'in, Türkiye Afet Risk
Azaltma Planı (TARAP) ve Tür-
kiye Afet Müdahale Planı'nın
(TAMP) ardından yayımlanan
üçüncü plan olduğunu ifade
eden Erdoğan, TASİP kapsa-
mında afet sonrasında bölge-
deki il afet koordinasyon birimi
tarafından yapılacak yönlen-
dirmeler doğrultusunda şebe-
kenin tekrar ayağa
kaldırılması, hangi şebeke var-
lıklarının öncelikli olarak enerji-
lendirileceği, nerelerin

aydınlatılacağı konusunda da-
ğıtım şirketlerinin adıyla tanım-
lanmış bir bölüm olduğunu
söyledi. Erdoğan, afet sonra-
sında yapılacakların dağıtım
şirketleri tarafından bilinen ko-
nular olduğuna işaret ederek,
şöyle devam etti:

"Bu aslında bizim bilmedi-
ğimiz, yeni bir şey değil. Bu
artık devletin resmi bir planı
içerisinde yer almış oluyor.
Yoksa dağıtım şirketlerimiz
zaten afet risk sonrasındaki
iyileştirmeler konusunda yerel
idarelerin, oradaki yetkili otori-

telerin yönlendirmeleri doğrul-
tusunda önceliklendirme ya-
parak sistemin tekrar ayağa
kaldırılması konusunda bir
mücadeleyi, geçmiş dep-
remde de sel felaketinde de
görmüştük, onu başarılı bir şe-
kilde uyguluyorlar."

Elektrik şebekelerinin enerji
sisteminin omurgası haline
geldiğini ve her şeyin şebeke
üzerinden tanımlanmaya baş-
landığını belirten Erdoğan,
"Hatta nihai olarak Avrupa'da
Eurelectric tarafından yayımla-
nan bir rapor, 2040'ta enerji
dönüşüm hedeflerinin gerçek-
leştirilebilmesi için 80 milyon
kilometre yeni elektrik hattı ya-
pılması gerektiğini ortaya ko-
yuyor. 80 milyon kilometrenin
karşılığını nedir diye soracak
olursanız, Ay'a yüz kere gidip
gelecek mesafeden bahsedi-
yoruz." diye konuştu.

Erdoğan, Türkiye'de dağı-
tım ve iletim hatlarının toplam
uzunluğunun 2 milyon kilo-
metre civarında olduğunu kay-
dederek, şunları söyledi:

"Yani onun 40 katı kadar
bütün dünyada yeni bir şebe-
kenin yapılması gerekiyor. Şe-
bekenin yapılması dediğimiz
şey de yatırım. Biz de Türki-
ye'de 10 yıl içerisinde elektrik

dağıtım şebekelerimizin hat
uzunluğunu 1 milyon kilomet-
reden 1,5 milyon kilometreye
çıkarttık. Trafo kapasitemizi de
keza aynı oranda artırdık.
Fakat daha yapmamız gere-
ken çok şey var. Daha fazla
yatırım yapmamız gerek.
Fakat daha fazla yatırım yapa-
bilmenin koşulu da yatırımın fi-
nansmanını ve uygun
koşullarla finansman bulmak.
Dünya genelinde elektrifikas-
yon kaynaklı talep artışını yö-
netebilmek için şebekeleri
güçlendirme ve yatırımı ar-
tırma çabası içerisine girildi-
ğine dikkati çeken Erdoğan,
"O kapsamda da finansmana
erişimle ilgili imkanlar her
geçen gün daha rekabetçi,
daha zor hale geliyor. Bu
bizim Türkiye olarak da elek-
trik dağıtım sektörü olarak da
önümüzde çözmemiz gereken
temel sorunlardan birisi olarak
duruyor." ifadelerini kullandı.
aa

EnErji Depolama
Sistemleri Derneği (EDSİS)
Başkanı Can Tutaşı, Türki-
ye'de ilerleyen yıllarda 40
bin megavatsaatlik depo-
lama sisteminin devreye
alınacağını belirtti.

Yenilenebilir enerji kay-
naklarında mevsimsel ve
hava koşullarına bağlı üre-
tim kesintilerinin önüne
geçilmesi, üretim fazlası-
nın şebekeye yük olma-
ması için üretim
dengesizliğinin önüne ge-
çilmesi, şebekede elektrik
istikrarının sağlanması,
elektriğin afet kaynaklı se-
beplerden sağlanamadığı
yerlerde müstakil enerji
kaynağı olarak kullanıl-
ması ve esnek kullanımı
nedeniyle öne çıkan ba-
tarya enerji depolama sis-
temlerine son yıllarda
ciddi yatırımlar yapılıyor.

Dünya genelinde Çin'in
başı çektiği yatırımlarda
küresel depolama kapasi-
tesi geçen yıl 200 bin me-
gavatsaate ulaşırken,
Türkiye'de de depolama
yatırımına yönelik adımlar
hızlandı.

EDSİS Başkanı Tutaşı,
Enerjide Dijitalleşme Der-
neği (EDİDER) ve EDSİS
tarafından düzenlenen 3.
Enerji Depolama Sistem-
leri Zirvesi'nde depolama
sistemlerine ilişkin AA mu-
habirine değerlendirme-
lerde bulundu.Depolama
sistemlerinin yenilenebilir
enerji santrallerindeki gör-
evine değinen Tutaşı, "Bu
dengesiz üretimi daha sta-
bil bir üretim haline getire-
bilmek için depolama
sistemi tercih ediliyor. Bu
sayede yenilenebilir ener-
jiyi baz yük sistemi gibi

kullanılabilir hale getiriyo-
ruz." dedi.

Tutaşı, depolamanın
şebekeye desteğine ilişkin
de "Yaklaşık 110-120 bin
megavat kurulu gücün ol-
duğu bir yerde çok küçük
kapasitelerde bile 1000, 2
bin megavatsaatlik sant-
rallerin bile devreden çık-
ması, devreye girmesi,
frekansın dalgalanmasına
sebep olabiliyor. Dolayı-
sıyla bu şebekedeki dal-
galanmalara karşı da
depolama sistemlerinin
önemi büyük." değerlen-
dirmesinde bulundu.

Türkiye'de üretimde
güneş ve rüzgar santralle-
rine yaklaşık 33 bin mega-
vatsaat, müstakil
depolama sistemleri ola-
rak da 7 bin megavatsaat
olmak üzere toplam 40 bin
megavatsaat kapasite

tahsisi yapıldığına dikkati
çeken Tutaşı, "Enerji tale-
bindeki dalgalanmanın
önüne geçebilecek bu şe-
kilde enerji arz güvenliğini
sağlayabilecek yapıların
kurulması için bu çok
önemli." ifadelerini kul-
landı. Türkiye'nin de dahil
olduğu Avrupa, Asya ve
Afrika'nın büyük kısmında
standart şebeke frekansı
50 Hertz kullanılıyor. Şe-
bekede frekansın dalga-
lanmasına karşı tolerans
aralıkları 49,05 ila 50,05
Hertz arasında değişirken,
frekansın bu aralıkların dı-
şına çıkması şebeke istik-
rarını bozuyor. Bu durum
arızalara, bölgesel veya
ulusal elektrik kesintilerine
yol açabiliyor.

Elektrik üretiminin ta-
lepten fazla olduğu du-
rumlarda frekans
yükseliyor. Talep, üretimi
aşarsa da frekans düşüşü
yaşanıyor. Çok dar aralık-
larla yaşanan bu frekans
dalgalanmasını istikrarlı
hale getirmek için frekans
düşüşünde şebekeye en-
tegre santrallerde üretim
artırılıyor. Frekans artışında
ise santrallerin üretimi az-
altılıyor veya durduruluyor.

Türkiye'de Türkiye Elektrik
İletim AŞ'ın (TEİAŞ) yük
tevzi birimlerince saniyeler
içinde yaptığı bu kontroller
sayesinde elektriğin 7 gün
24 saat esasına elektriğin
santrallerden nihai kullanı-
cıya sorunsuz şekilde
ulaştırılması sağlanıyor.

Avrupa'daki elektrik
iletim sistemi operatörleri-
nin bağlı olduğu Avrupa
Elektrik İletim Sistemi İş-
letmecileri Ağı (ENTSO-E)
28 Nisan'da İspanya'da
yaşanan elektrik kesintisi-
nin şebekedeki frekansın
48 Hertz'e düşmesinden
kaynaklandığı açıklamıştı.

Tutaşı, enerji depolama
sistemlerinin, kullanım
amacına göre üretim yan-
lısı, iletim yanlısı, tüketim
yanlısı ve müstakil olmak
üzere 4 başlıkta sınıflandı-
rıldığına işaret ederek,
şunları kaydetti:

"Üretim yanlısı depo-
lama, elektrik santrallerine
entegre edilerek fazla
enerjiyi depolayıp ihtiyaç
anında şebekeye verirken,
iletim yanlısı depolama,
iletim hatları üzerinde yer
alarak şebekenin frekans
ve voltaj dengesini sağlar.
Tüketim yanlısı depolama,

sanayi tesisleri veya bina-
lar gibi tüketim noktala-
rında kurulup enerji
maliyetlerini düşürmek ve
kesintilere karşı güvence
sağlamak için kullanılır.
Müstakil depolama ise
herhangi bir üretim ya da
tüketim kaynağına bağlı
olmayan, bağımsız çalışan
sistemlerdir ve genellikle
ticari amaçlı ya da şebeke
dengeleme hizmeti sun-
mak üzere devreye alınır."

Depolama sistemleri-
nin kurulumu konusunda
dağınık bir altyapı olduğu-
nun altını çizen Tutaşı,
"Türkiye'nin dört bir ya-
nında dağıtılmış kapasite-
ler var. Bu dağıtılmış
kapasitelerle, bölgesel
bazda yaşanabilecek ak-
saklıkları daha büyük do-
mino taşı etkisi gösterecek
seviyeye gelmeden bu iş-
lerin çözümü için uğraşı-
yoruz. Böyle daha küçük
kapasitede olduğu zaman
bunların devreye girmesi,
problemlerin önüne geçil-
mesi daha rahat olur. İste-

diğiniz miktarda devreye
almayı gerçekleştirebiliyor-
sunuz. Daha müdahale
edilebilir seviyede, ölçek-
lendirilmiş seviyede dev-
reye alabilirsiniz." diye
konuştu.

Afet durumlarında de-
polama sistemlerinin kul-
lanım faydalarına değinen
Tutaşı, "Bu tabii ki depo-
lama sistemlerinin sürekli
ek kaynak olarak tutulması
anlamına gelir. Depolama
sistemlerinin hiçbir zaman
boşaltılmadan, devir daim
diyebileceğimiz doldur-
boşalt yapmadan depo-
lanması yönünde bir
depolama sistemi kurar-
sanız, olası bir acil du-
rumda, afet durumunda
bu depolama sistemlerin-
den faydalanabilirsiniz.
Tabii ki bu enerji depo-
lama sistemleri şebekeye
entegre sistemler, doğal
afet durumlarında hatların
da trafo merkezlerinin de
zarar görmemiş olması
gerekiyor." görüşünü pay-
laştı. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

30 Mayıs 2025 CumaSayı: 6096

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 16

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

Batarya depolama sistemleri, olası elektrik
kesintilerine karşı önemli rol oynayacak

Batarya depolama sistemleri, olası elektrik
kesintilerine karşı önemli rol oynayacak

Uzmanlar, avronun
doların alternatifi olma po-
tansiyelinin bulunduğunu
ancak bunun için Avro
Bölgesi ülkeleri arasındaki
birliğin sağlanması başta
olmak üzere birtakım ak-
siyonlar alınması gerekti-
ğini belirtti.

Avrupa Merkez Ban-
kası (ECB) Başkanı Chris-
tine Lagarde'ın "Avronun
doların alternatifi olabile-
ceğine" dair açıklamaları
avronun bu konudaki po-
tansiyelinin olup olmadı-
ğını gündeme getirdi.
Lagarde, mevcut dünya
düzeninin temelinden
sarsılmakta olduğunu be-
lirterek, dünyanın daha
fazla korumacılığa yönel-

diği bir dönemde avronun
daha büyük bir rol üstlen-
mesi için fırsatlar gördü-
ğünü söyledi. 

Çok taraflı işbirliğinin
yerini ikili işbirlikleri ile ikili
güç oyunlarının aldığını
vurgulayan Lagarde, kü-
resel finansal sistemin
temel taşı olan ABD dola-
rının baskın rolü konu-
sunda bile belirsizlik
olduğunu dile getirdi. Uz-
manlar, avronun doların
alternatifi olma potansi-
yelinin bulunduğunu
ancak bunun için Avro
Bölgesi ülkeleri arasındaki
birliğin sağlanması başta
olmak üzere birtakım aksi-
yonlar alınması gerektiğini
belirtti.

Rabobank Kıdemli FX
Stratejisti Jane Foley, AA
muhabirine yaptığı değer-
lendirmede Lagarde'ın yo-
rumlarının Almanya
Başbakanı Friedrich
Merz'in seçimlerin ardın-
dan yaptığı ve ABD'den
daha fazla bağımsızlık
çağrısında bulunan açıkla-
malarıyla aynı tonda oldu-
ğunu belirtti.

"Avro Bölgesi'ndeki
mali birliğin eksikliği ve
ABD sermaye piyasaları-
nın derinliği, avronun küre-
sel rezerv para birimi
olarak doların yerini alma-
sının önündeki önemli kı-
sıtlamalar olarak kalmaya
devam ediyor." ifadelerini
kullanan Foley ancak
bunun avro ve Çin yuanı
gibi para birimlerinin dola-

rın değerini aşındırmaya-
cağı anlamına gelmediğini
aktardı. 

Foley, "Lagarde'ın,
Avro Bölgesi'nin bundan
sonra daha fazla ticaretin
avro üzerinden yapılması
yönünde baskı yapacağı
şeklindeki açıklamaları do-
lara olan bağımlılığın azal-
tılması yönünde önemli bir
adım." dedi. aa

Uzmanlar avronun, doların alternatifi olma
ihtimalini değerlendirdi
Uzmanlar avronun, doların alternatifi olma
ihtimalini değerlendirdi
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Ev ve aile konularında içinizden gelen güçlü bir yönlendirme his-
sedebilirsiniz. Bugün duygusal ihtiyaçlarınızı görmezden gelmek
yerine, sevdiklerinizle daha sıcak bir bağ kurmayı seçin. Küçük bir
destek bile size koca bir güven duygusu getirecek.

Yakın çevrenizle kurduğunuz iletişimde derin
bir hassasiyet taşıyorsunuz. Kardeşler veya
komşularla eski bir mesele açığa çıkabilir;
empatiyle yaklaşmak işleri yoluna sokar. 

Gereksiz harcamalara kapılmamak için içsel
bir “dur” sinyali alabilirsiniz. Bugün değer
verdiğiniz şeyleri yeniden tanımlamak için
güzel bir fırsat.

Bugün tamamen kendinizsiniz ve insanlar size doğal
olarak çekilecek. Yeni bir imaj oluşturmak ya da kişisel
bir karar almak istiyorsanız, kalbinizin pusulasını takip
edin. İçten gelen adımlar sizi doğru yere taşıyacak.

İç dünyanızdan gelen güçlü mesajlar, görünür-
deki her şeyden daha anlamlı. Rüyalarınıza, ani-
den gelen sezgilere dikkat edin; size önemli bir
“tamamlama” mesajı taşıyor olabilir. 

Arkadaş çevrenizde yeni bir duygu yoğunluğu yaşaya-
bilirsiniz. Bir dostluk, beklenmedik şekilde daha derin
bir anlam kazanabilir. Bugün kimin gerçekten yanınızda
olduğunu kalbinizle anlayacaksınız.

Kariyerinizde görünürde küçük ama etkisi büyük bir
duygusal olay yaşanabilir. Bir teklif, bir destek ya da bir
yol ayrımı… İçgüdülerinize güvenmek bugün profes-
yonel hedeflerinizi koruyacak.

İnançlarınız, dünya görüşünüz ya da uzak-
larla kurduğunuz bağlar bugün duygusal bir
sınavdan geçebilir. Ruhunuzun rehberliğini
ciddiye alın.

Maddi paylaşımlar veya duygusal destekler
konusunda yeni farkındalıklar yaşayabilirsiniz.
Ortaklıklarınızı yönetirken sezgilerinize güven-
mek kazandırır. 

İlişkilerde kalbinizle mi yoksa alışkanlıklarınızla mı hare-
ket ettiğinizi sorgulayabilirsiniz. Bugün partnerinizle ya
da yakınlarınızla duygusal bir denge kurmak çok kıy-
metli olacak. Samimiyet, bugün her şeyin anahtarı.

Günlük işleriniz, iş ortamınız veya sağlığınızla il-
gili bir şey bugün ekstra hassas gelebilir. Küçük
sinyalleri göz ardı etmeyin; bedeniniz ve iş haya-
tınız size önemli bir mesaj vermek istiyor. 

Aşk hayatınızda ya da yaratıcılık alanınızda ani
bir duygusal farkındalık yaşayabilirsiniz. Bir ilişki,
bir proje ya da bir hobi beklemediğiniz şekilde
kalbinizi ısıtabilir. Bugün ilhamı kaçırmayın.

ADIyAMAN'DA 2009 yılında tek
parça halinde gün yüzüne çıkarı-
lan ve yaklaşık 1500 yıl önce-
sine ait mozaikte temizlik ve
koruma çalışmaları sürüyor.

Kommagene Krallığı'nın
beş büyük kentinden biri
olan Perre Antik Kenti'nde,
milattan sonra 5. yüzyıla ta-
rihlenen ve tek parça halinde
bugüne ulaşan 125 metrekare-
lik mozaikte temizlik ve konser-
vasyon çalışmaları yapılıyor.

2009 yılında yapılan arkeolojik kazılarda ortaya
çıkarılan bazilikaya ait mozaik, hem büyüklüğü hem
de sanatsal işçiliğiyle dikkati çekiyor. 125 metreka-
relik bölümü bugüne sağlam ulaşan eserde üç bo-
yutlu küp desenleri, geometrik şekiller ve dönemin
inanç dünyasına ait figürler yer alıyor.

Mozaik, 2021'de Kültür ve Turizm Bakanlığı Ga-
ziantep Restorasyon ve Konservasyon Bölge Labo-
ratuvarı Müdürlüğü tarafından restore edildi. Zaman
içinde yeniden bakım ihtiyacı doğması üzerine, Adı-
yaman Müze Müdürlüğü uzman ekipleri tarafından
temizlik ve konservasyon işlemleri başlatıldı.

Adıyaman Müze Müdürü Mehmet Alkan, AA mu-
habirine, eserin bölgedeki en büyük taban mozaik-
lerinden biri olduğunu ve ziyaretçilerin yoğun ilgisini
çektiğini söyledi.

Mozaiğin 16 yıl önce kazılarla ortaya çıktığını an-
latan Alkan, şöyle konuştu:

"Bulunduğumuz alan, milattan sonra 5. yüzyıla
tarihlenen bir bazilikanın taban mozaiğine ait. Top-
lam 155 metrekarelik bir alanı kaplayan bu mozaik,
şu anda 125 metrekarelik sağlam kısmıyla korun-
muş durumda. 2021'de ilk restorasyonu yapılmıştı.
Şimdi ise temizlik ve konservasyon işlemleri yürütü-
yoruz. Bu çalışmalar tamamlandığında mozaik yeni-
den ziyarete açılacak."

Ziyaretçilerin mozaiğe yoğun ilgi gösterdiğini be-
lirten Alkan, "Özellikle Perre Antik Kenti girişindeki
belgesel gösterimi sonrası burayı gören ziyaretçiler,
alanı yakından görmek istiyor. Bu mozaik, Adıya-
man'da tek parça halinde çıkarılmış en büyük taban
mozaiklerinden biri." diye konuştu.

Mozaikte üç boyutlu küp desenleri ve geometrik
şekillerin yer aldığını vurgulayan Alkan, "Yaklaşık
1500 yıl öncesine ait bu eser, günümüz optik illüz-
yon sanatını andırıyor. Antik dönemlerde geyik,
aslan gibi figürlerin işlendiği mozaik geleneğinde
burada tercih edilen motifler, bu yapının önemini or-
taya koyuyor." ifadelerini kullandı. AA

Perre Antik Kenti'ndeki 125 metrekarelik 
mozaikte konservasyon işlemi

MANİSA'NIN Demirci
ilçesinde 4-6 Yaş Kur'an
kursu öğrencileri tarafın-
dan yıl sonu etkinliği dü-
zenlendi.

Mehmet Akif Ersoy
Gençlik Merkezi Konfe-
rans Salonu'ndaki prog-

rama, Kaymakam Yavuz
Arslan, Belediye Başkanı
Erkan Kara, İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Bilal Çetin-
kaya, Gençlik ve Spor İlçe
Müdürü Bilal Yılmaz ile ve-
liler katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal

Marşı'nın ardından Müftü
İbrahim Sağlam konuşma
yaptı.

Sağlam, "Demirci
Akıncıları 4-6 Yaş Kur'an
Kursu'nda çocuklarımızı
milli ve manevi değerlere
bağlı bireyler olarak yetiş-
tiriyoruz. Kur'an-ı Kerim,
dua ve ilahi eğitiminin
yanı sıra robotik kodlama
ve zeka oyunları gibi
alanlarda da eğitim veri-

yoruz. 125 öğrencimizin
60'ı Kur'an-ı Kerim oku-
maya başladı. Değerler
eğitimiyle saygı, yardım-
laşma ve sorumluluk gibi
temel davranışları kazan-
dırmayı amaçlıyoruz."
dedi.

Konuşmanın ardından
öğrenciler Kur'an-ı Kerim
tilaveti sundu, ilahi ve şiir
dinletisi ile semazen gös-
terisi sergiledi. AA

Kur'an kursu öğrencilerinden
yıl sonu gösterisi
Kur'an kursu öğrencilerinden
yıl sonu gösterisi

MANİSA'NIN Kırkağaç
ilçesinde, Şehit Emrah
Şahin Halk Eğitim Merkezi

Müdürlüğü kursiyerlerinin
yıl boyunca hazırladığı
ürünler beğeniye sunuldu.

Merkezin salonunda
düzenlenen serginin açılı-
şına Kaymakam Zafer

Oktay, Belediye Başkan
Yardımcısı Necdi Özkan,
İlçe Jandarma Komutanı
Üsteğmen Servet Çelenk,
İlçe Milli Eğitim Müdürü
Halil Boncuk, Halk Eğitim
Merkezi Müdürü Önder
Uzun ve çok sayıda vatan-
daş katıldı.

Oktay, kadınların eği-
tim ve üretimde yer alma-

sının önemini vurgulayarak
"Sizlerden gelen talepler
doğrultusunda yeni dö-
nemde bu kurslara yenile-
rini ekleyebiliriz. Yeter ki
siz isteyin." dedi.

Açılış kurdelesinin ke-
silmesinin ardından proto-
kol üyeleri, kursiyerlerin
hazırladıkları çeşitli ürün-
leri inceledi. AA

Halk eğitim merkezi 
kursiyerleri sergi açtı

MANİSA'DA Turgutlu
Halk Eğitim Merkezi Mü-
dürlüğü kursiyerlerinin yıl
boyunca hazırladığı ürün-
ler sergilendi.

Atatürk Parkı'nda açı-

lan sergide, kursiyerlerin
nakış, ahşap boyama, se-
ramik, ebru, takı tasarımı,
mefruşat ve deri işleme
gibi birçok alanda hazırla-
dığı ürünler ziyaretçilerin

beğenisine sunuldu.
Turgutlu Kaymakamı

Selami Kapankaya, ilçe
halkını festival alanını ziya-
ret etmeye davet etti.

Etkinliğe Belediye Baş-
kan Yardımcısı Hüseyin
Maliz, Cumhuriyet Baş-
savcısı Bahri Yalçınöz, İlçe
Milli Eğitim Müdürü Serdar

Dinçer, Halk Eğitim Mer-
kezi Müdürü Hüseyin
Şahin ile siyasi parti tem-
silcileri ve vatandaşlar ka-
tıldı. AA

El eşi ürünler beğeniye sunulduEl eşi ürünler beğeniye sunuldu
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, cumhurbaş-
kanlığı seçimlerinde yeniden
aday olup olmayacağına ilişkin,
"Bizim derdimiz makam oda-
ları, koltuklar, unvanlar hiç ol-
madı. Bizim bir tek amacımız
var; o da aziz milletimize hak
ettiği hizmeti vermek, büyük ve
güçlü Türkiye'yi inşa etmek.
Girdiğimiz her yarışa sadece
milletimize güvenerek girdik.
Bugün de, yarın da yine milleti-
mize kulak vereceğiz. İstikame-
timizi onların çizdiği rota
üzerinde şekillendireceğiz"
dedi.   

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, Azerbaycan ziya-
reti dönüşü uçakta
gazetecilerle söyleşi gerçekleş-
tirdi. 30 yıllık işgalin ardından
özgürlüğüne kavuşan Kara-
bağ'ı bir kez daha görmekten
memnuniyet duyduklarını ifade
eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
ziyareti vesilesiyle Laçın Havali-
manı'nın açılışını Azerbaycan
Cumhurbaşkanı İlham Aliyev ile
birlikte gerçekleştirdiklerini
söyledi. 2021 ve 2022 yıllarında
Fuzuli ve Zengilan havalimanla-
rının açılışlarını da Aliyev ile
gerçekleştirdiklerini hatırlatan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, iş-
galden kurtarıldıktan sonra
Azerbaycan'ın Karabağ'ın her
köşesinde kalkınma ve imar
seferberliğini tüm hızıyla devam
ettirdiğini gördüklerini kaydetti.
Bu imar çalışmalarına Türki-
ye'den birçok şirketin katkıda
bulunmasının kendileri için
övünç kaynağı olduğunu belir-
ten Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Laçın Havalimanı'nın yapı-
mında da 10'u aşkın firmanın
görev aldığını sözlerine ekledi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ay-
rıca liderler düzeyindeki ilk top-
lantısını 2024 yılında yaptıkları
Türkiye, Azerbaycan ve Pakis-
tan bölgesel istişare mekaniz-
masının ikinci zirvesini Pakistan
Başbakanı Şahbaz Şerif'in katı-
lımıyla gerçekleştirdiklerini dile
getirdi. Heyetteki bakanların da
muhataplarıyla bir araya gele-
rek ortak gündemdeki konuları
ele aldığını kaydeden Cumhur-
başkanı Erdoğan, "Malumunuz
hem Azerbaycan hem de Pa-
kistan'la her düzeyde yoğun
temas ve iş birliğimiz bulunu-
yor. İlham Aliyev kardeşimle
geçtiğimiz günlerde Avrupa Si-
yasi Topluluğu Zirvesi ve Türk
Devletleri Teşkilatı Gayriresmi
Zirvesi sırasında bir araya gel-
miştik. Pakistan Başbakanı
Sayın Şahbaz Şerif'i de geçtiği-
miz hafta sonu İstanbul'da ağır-
lamıştık. Kendileriyle
istişarelerimizde ikili mevzuların
yanı sıra bilhassa üç ülkeyi ilgi-
lendiren bölgesel gelişmeler
hakkında fikir teatisinde bulun-
duk. Ticaret, yatırımlar, enerji iş
birliği, gıda güvenliği ve hazar
geçişli doğu-batı orta koridoru
gibi konuları değerlendirdik"
değerlendirmesini yaptı. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Türkiye ile Azerbaycan ara-
sında savunma, enerji, tarım ve
hayvancılık alanlarında stratejik
iş birliklerinin sürdüğünü belir-
terek, "Özellikle savunma,
enerji, tarım ve hayvancılık
alanlarını stratejik görüyoruz.
Gıdada tam bağımsızlık bir milli
güvenlik konusudur. Gerek sal-
gın gerek su savaşları ve böl-
gesel krizler, arz güvenliğinin
önemini bir kez daha tüm dün-
yaya gösterdi. Biz de Türkiye'yi
bir üretim üssü yapmak için var
gücümüzle çalışıyoruz. Şimdi
Azerbaycan ile istiyoruz ki, gıda
arz güvenliği konusunda çok
daha sıkı iş birlikleri yapalım.
Öyle zannediyorum ki bu iş bir-
liği Türk Devletleri Teşkilatı
üyesi diğer kardeş ülkelerimiz
için de adeta bir işaret fişeği
olacaktır. Arz fazlamız olan
ürünlerde kardeş ülkeleri önce-
leyeceğiz. Hep birlikte daha
çok üretip, daha çok paylaşa-

rak yarınlara daha sağlam yü-
rüyeceğiz" açıklamasını yaptı. 

"bu kOnuDa En uFak 
bİr EnDİşE SÖZ 
kOnuSu DEĞİL" 

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Azerbaycan-Ermenistan ilişkile-
rinde barışın artık ufukta belir-
diğini belirterek, "Biz artık
Güney Kafkasya'da çatışmayı
değil huzuru ve barışı görmek
istiyoruz. Bölgede sağlanacak
kalıcı barış herkese kazandıra-
caktır. Bizler Azerbaycan-Er-
menistan arasında bir barışın
ufukta görünmesinden mem-
nunuz. Bu süreci yakından
takip ediyoruz. Gereken katkıyı
da sunuyoruz. Sağlanacak
barış Azerbaycan-Ermenistan
ve ülkemiz için de değerli ola-
caktır" dedi. 

Ermenistan ile yürütülen
normalleşme sürecine de deği-
nen Erdoğan, "Biz de Ermenis-
tan ile dikkatli bir normalleşme
sürecini yaşıyoruz. Hem barış
hem normalleşme sağlandı-
ğında ülkelerimizin bundan ka-
zançlı çıktığını da göreceğiz.
Yani bu konuda en ufak bir en-
dişe söz konusu değil. Zenge-
zur konusuna gelince Zengezur
Geçişi, Azerbaycan için yal-
nızca Nahçıvan ile kara bağlan-
tısı değil aynı zamanda Türkiye
üzerinden Türk dünyasına uza-
nan yeni bir entegrasyon hattı-
dır. Bu geçişin kısa sürede
açılması Kafkasya'daki ulaşım
ve enerji altyapısını da güçlen-
direcektir. Komşumuz İran'ın
da bölgemizde huzura, barışa,
kalkınmaya hizmet edecek bu
adımlara destek vermesini bek-
liyoruz. Bu 'kazan-kazan' ikli-
minden onların da
faydalanmasını doğrusu isteriz.
Atılan her adım, açılan her kapı,
koridor, ekonomik kazanç sağ-
layacağı gibi, zamanla ülkeleri
birbirine daha çok yakınlaştıra-
caktır" şeklinde konuştu. 

"İSTanbuL barışı 
SÜrECİ İnşaLLah 

YEnİDEn başLaYaCak" 
Rusya-Ukrayna savaşının

yalnızca iki ülke arasında değil,
küresel aktörlerin de dahil ol-
duğu çok katmanlı bir krize
dönüştüğünün altını çizen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Bili-
yorsunuz Dışişleri Bakanımız
Hakan Fidan Rusya'daydı.
Moskova'da yaptığı görüşme-
ler neticesinde bugün Rusya
Dışişleri Bakanı Sergey Lavrov
bir açıklama yaptı. Lavrov,
Rusya ve Ukrayna arasında
ikinci tur görüşmelerin İstan-
bul'da yapılmasını istediklerini
söyledi. Bu sayede İstanbul
barışı süreci inşallah yeniden
başlayacak. Rusya Dışişleri Ba-
kanı Lavrov'un bu açıklaması
hafife alınmamalı. Bu açıklama
bizim barış umudumuzu daha
da artırmıştır. Biz barış için ça-
balamaya devam ediyoruz,
devam edeceğiz" dedi. 

"SÜrECİ ZEhİrLEmEk 
İSTEYEnLErE karşı 

DİkkaTLİYİZ" 
Suriye'nin toprak bütün-

lüğü, üniter yapısı ve milli birli-
ğinin mutlaka korunması

gerektiğini vurgulayan Cumhur-
başkanı Erdoğan, "Varılan mu-
tabakatı olumlu karşıladığımızı
daha önce ifade etmiştik. Ama
görüyoruz ki Suriye Demokratik
Güçleri hala oyalama taktikle-
rine devam ediyor. Bundan
vazgeçmeleri şart. Alınan karar-
ların uygulamasını çok yakın-
dan takip ediyoruz. Aslolan
sözlerin mutabakattaki takvime
uygun şekilde hayata geçiril-
mesidir. Suriye Cumhurbaşkanı
Sayın Ahmed Şara ile görüş-
melerimiz bu yönde oldu. Te-
rörsüz Türkiye sürecinde
hamdolsun sorun, sıkıntı gö-
rünmüyor. Gelişmeler güzel,
olumlu istikamette devam edi-
yor. Birkaç çatlak sese rağmen,
verilen mesajlar gayet makul,
müspet ve yapıcı. Tabii her yeni
aşamada umutlarımızla birlikte
yükümüz de artmakta. Arka-
daşlarımızın Suriye ile görüş-
meleri de devam ediyor. Süreci
zehirlemek isteyenlere karşı
dikkatliyiz. Onlara fırsat verme-
yeceğiz. Çünkü amacımız çok
net. Bu amaç, Türkiye'ye yıl-
larca zaman kaybettiren, en
değerli hazinemiz olan insanla-
rımızı yitirmemize neden olan,
Türkiye düşmanlarının ekme-
ğine yağ süren bu terör soru-
nundan kurtulmaktır. Bunda
bugüne kadar hiç almadığımız
mesafeyi şu an itibarıyla katet-
miş bulunuyoruz. İnşallah terör-
süz Türkiye hedefimize
ulaşacağız. Ne yapıyorsak, ül-
kemiz Türkiye için yapıyoruz.
Ne yapıyorsak milletimizin hu-
zuru ve selameti için yapıyoruz.
Milletimizi rahatsız edecek bir
pazarlığın içinde asla olmayız.
Biz milletimize güveniyoruz, biz
kardeşliğin gücüne güveniyo-
ruz" açıklamasını yaptı. 

anaYaSa aÇıkLamaSı
Yeni ve sivil bir anayasanın

millete verdikleri söz olduğunu
söyleyen Cumhurbaşkanı Er-
doğan, bundan geri adım ol-
madığını belirterek, "Bu sözü
sadece biz vermedik. Nice ko-
nuşanlar oldu ve hepsi "sivil
anayasa, sivil anayasa" dediler.
Seçim meydanlarında hemen
hemen bütün partiler ve liderler
milletimize hep yeni anayasa
vadetti. Peki gelinen bir
nokta var mı, yok.
Çünkü sözü ve-
riyorlar ama
attıkları bir
adım yok.
Biz bu
konuda
somut
adımlar
attığımız
gibi hazır-
lıklarımızı
da yaptık.
Bu hazırlıklar
yeni anayasa ko-
nusunda bir altyapı
oluşturdu. Görevlendirdiğimiz
ekip inşallah çok titiz bir ça-
lışma yapacak. Şu an itibarıyla
siyasi çıkarların ötesinde, ülke-
mizi Türkiye Yüzyılına taşıyacak
uzun soluklu bir anayasayı ül-
kemize kazandırmak istiyoruz.
Bu konuyla ilgili de 11 arkada-

şımızı görevlendirdim. Önü-
müzdeki günlerde inşallah bu
çalışmaları başlatacaklar. Vesa-
yetçi izlerden arınmış, demo-
kratik meşruiyeti
güçlendirecek, hak ve özgür-
lükleri güvence altına alacak bir
metin olsun istiyoruz. Mevcut
anayasa dili de zaten problemli.
Biz bu tür problemleri olan bir
anayasa değil, bunlardan arın-
dırılmış sade, anlaşılır, uygula-
maya dönük bir anayasa
hazırlayalım istiyoruz. Bu hu-
kukçu arkadaşlarımız, mesela
Serap Yazıcı Özbudun hocamız
gibi isimler zaten anayasa üze-
rinde çalışması olan kişiler. On-
larla birlikte bu çalışmaları
yürütelim istiyoruz. Biz iyi niyet-
liyiz ve karşımızda da hüsnüni-
yetli bir yaklaşım bekliyoruz.
Diyoruz ki 'gelin millete verdiği-
miz sözü beraberce yerine geti-
relim.' Çünkü anayasa, bir
partinin değil, milletin tamamını
kapsayan bir toplumsal söz-
leşme niteliğindedir. Bu yüzden
en geniş mutabakatı burada
arıyoruz. Maalesef CHP'nin her
zamanki 'istemezük' yaklaşımı,
bu işte de kendini gösterdi. Si-
yaset toplumun tümü etrafında
şekillenir. Eğer CHP de burada
uzlaşmacı bir yaklaşım ortaya
koyarsa biz onlarla niye çalış-
mayalım, çalışırız. Ama ne
yazık ki böyle bir yaklaşım söz
konusu değil.  Burada söyledi-
ğimiz şu; bizim yeni anayasa-
dan muradımız kendimize alan
açmak, bireysel menfaat sağla-
mak, kendimizi bir yerlere taşı-
mak değil. Bunu bir defa
önceden açıklayayım. Biz yeni

anayasayı Tayyip Er-
doğan için değil,

86 milyon için
istiyoruz.

Bizim der-
dimiz var.
Muhale-
fet ise
bizi sü-
rekli
'şahsına

yeni bir yol
açmak için

yeni anayasa
istiyor' şeklinde

itham ediyor. Bunun
kesinlikle bir tuzak oldu-

ğunu ifade etmem lazım. Biz
Türkiye'nin geleceğine dair yü-
kümlülüklerimizin bilincindeyiz.
Adımlarımızı da buna göre atı-
yoruz. Gündemdeki tartışma-
lara tarihi görev ve
sorumluluklarımız ekseninde

yaklaşıyoruz. Milletim beni be-
lediye başkanı yaptı, başbakan
yaptı, cumhurbaşkanı yaptı.
Milletimiz bizi nerede görmek
isterse biz de orada olduk.
Bugün de aynı hassasiyetle ha-
reket ediyoruz. Bizim derdimiz
makam odaları, koltuklar, un-
vanlar hiç olmadı. Bizim bir tek
amacımız var o da aziz milleti-
mize hak ettiği hizmeti vermek,
büyük ve güçlü Türkiye'yi inşa
etmek. Girdiğimiz her yarışa
sadece milletimize güvenerek
girdik. Bugün de, yarın da yine
milletimize kulak vereceğiz. İsti-
kametimizi onların çizdiği rota
üzerinde şekillendireceğiz"
şeklinde konuştu. 

DEVLET bahÇELİ’YE
TEşEkkÜr ETTİ

Devlet Bahçeli'nin adaylığı
ile ilgili açıklamalarının sorul-
ması üzerine Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Sayın Bahçeli'nin
şahsıma yönelik sözleri için te-
şekkür ediyorum. Gerçekten
büyük memnuniyet duydum,
onore oldum. Sayın Bahçeli
tecrübesiyle, birikimiyle Türk
milliyetçiliğinin aksakalıdır. Ken-
disi Cumhur İttifakı'nın birlik ve
beraberliği, devletimizin bekası
için çok kıymetli bir duruş ser-
gilemiştir. İttifakımız sadece
seçim kazanmaya yönelik
değil, Türkiye'nin geleceğini
inşa etmeye dönük bir devlet
vizyonudur. Cumhur İttifakı'nın
temelinde karşılıklı güven, istik-
rar arzusu ve milli konularda
ortak duruş yer almaktadır. Yo-
lumuza bu şekilde güçlenerek
devam ediyoruz" dedi. 

Türkiye'nin enerji alanında
elde ettiği başarılarla yetinme-
den yoluna devam edeceğini
söyleyen Cumhurbaşkanı Er-
doğan, enerji alanında elde edi-
len her başarının sadece
ekonomik değil, aynı zamanda
stratejik bir kazanım olduğunu
belirterek, "75 milyar metre-
küplük doğal gaz keşfi Karade-
niz'de sürdürdüğümüz yoğun
ve planlı çalışmaların bir ürünü-
dür. Türkiye artık yalnızca enerji
ithal eden bir ülke değil enerji
keşfeden ve potansiyel olarak
ihraç edebilecek bir ülke konu-
muna gelmiştir. Her yeni keşif,
her yeni enerji hattı, Türkiye'nin
'enerji ticaret merkezi olma' he-
defini ulaşılır kılıyor. Çok daha
iyi bir konuma bizi getiriyor, ge-
tirecek. Rusya-Ukrayna savaşı
sonrasında Avrupa Birliği ülke-
lerinin enerjide düştükleri du-
rumu gördük, çok kötü. Bu
duruma düşmemek için doğal
gaz gibi stratejik kaynaklarda
dışa bağımlılığın azaltılması he-
defimize emin adımlarla yürü-
yoruz" dedi. 

“4,5 mİLYOn hanEnİn 
GaZ İhTİYaCını 

buraDan 
karşıLaYaCaĞıZ”

Keşifler sayesinde Türki-
ye'nin bölgesindeki enerji
oyun kurucularından biri ha-
line geldiğini vurgulayan Erdo-
ğan şunları söyledi. "Enerji
geçiş hatlarının da merkezinde
yer alan ülkemiz, doğal gaz
üretimimizin artmasıyla sa-
dece geçiş rotası değil, fiyat-
landırmanın, depolamanın ve
ticaretin yapıldığı bir merkez
haline de gelecektir. Türkiye'yi
enerji alanında tarihi müjde-
lerle tanıştıran bir iktidar ola-

rak yeni müjdelerimiz olacak.
Vakti zamanı ve sırası geldikçe
bu stratejik alanla ilgili müjde-
lerimizi milletimizle paylaşaca-
ğız. Üretimle alakalı yarın
önemli bir kilometre taşını
aşmış olacağız. İnşallah 20 yıl
boyunca Sakarya Gaz Saha-
sı'ndaki gazı üreterek karaya
ulaştıracak ve neredeyse 4,5
milyon hanenin gaz ihtiyacını
buradan karşılayacağız. 1 Ni-
san'da Türkmenistan'dan 27
yıl sonra ilk kez gazı Türki-
ye'ye getirdik. Yurt dışı ziya-
retlerimizde ve zaman zaman
bizi arayan Avrupalı liderlerin
doğal gaz taleplerini çok
yoğun alıyoruz. Bulgaristan,
Romanya, Macaristan, Sırbis-
tan buralara doğal gaz ihraç
eder hale geldik. Şubat ayında
Pakistan'a yaptığımız ziyaret
sonrası arkadaşlarımız Pakis-
tan'a gittiler ve Pakistan dev-
let şirketleriyle Türkiye
Petrolleri, Pakistan'da karada
iki sahada arama konusunda
anlaştı. Bugün de denizlerde
arama konusunda mutaba-
kata vardık, çalışmalarımıza
da yakında başlayacağız. So-
mali'de faaliyetlerimiz devam
ediyor. İnşallah Libya ve diğer
ülkelerle beraber bu çalışma-
larımızı yoğunlaştırarak devam
ettireceğiz" ifadelerini kullandı. 

"GÜÇLÜ aİLELEr 
kurmak İÇİn 

GEnÇLErİmİZİn ÖnÜnE 
Çıkan EnGELLErİ DE 

kaLDıraCaĞıZ" 
Türkiye'nin genç nüfus

avantajını sürdürebilmesi için
aile kurumunun desteklen-
mesi, doğurganlık oranlarının
artırılması ve aile yapısının
güçlendirilmesi gerektiğinin al-
tını çizen Erdoğan, "Nüfusun
yaşlanması sadece Türki-
ye'nin değil, birçok gelişmiş
ülkenin karşı karşıya olduğu
bir krizdir. Bu yüzden biz bu
süreci beklemeden önleyici
politikalarla karşılamak istiyo-
ruz. Aile kurumunu güçlendi-
rirken güçlü aileler kurmak için
gençlerimizin önüne çıkan en-
gelleri de kaldıracağız. Mutlu
evliliklerin yolunu açacak,
sağlıklı nüfus artışını sağlamak
için teşvikleri artıracağız. Aile
odaklı sosyal destekler,
doğum teşvik paketleri, kreş
ve eğitim altyapısı yatırımları,
konut ve istihdam destekleri
bu çerçevede uygulamaya ko-
nulan ana tedbirlerimiz. Sos-
yal devlet olmanın bir gereği
olarak aileyi güçlendirmek,
korumak ve yüceltmek zorun-
dayız. Ekonomik ve sosyal
destek projelerimizi artırarak
devam ettireceğiz. Azalan
doğum oranlarının emek piya-
sasında daralma, sosyal gü-
venlik sistemine yük ve üretim
kapasitesinde düşüş gibi zin-
cirleme sorunlara neden olabi-
leceğinin farkındayız.  Bu
riskleri bertaraf etmek için
bugün alacağımız önlemler,
geleceğin refah düzeyini belir-
leyecek. Bu politikalarla, orta
vadede doğurganlık oranla-
rında gözle görülür bir artışı
hedefliyoruz. Böylece sadece
nüfus artışı değil, güçlü ve
sağlıklı aile yapısının sürdürü-
lebilirliği de teminat altına almış
olacağız" ifadelerini kullandı.
İha

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Azerbaycan ziyareti dönüşü uçakta gazetecilerle söyleşi gerçekleştirdi. Cumhurbaşkanı Erdoğan’a ‘adaylık’ sorusu da yöneltildi

Cumhurbaşkanı Erdoğan'dan
adaylık açıklaması   
Cumhurbaşkanı Erdoğan'dan
adaylık açıklaması   
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"Solaryum eşittir melanom diyebilirim"
Cİlt sağlığının korunma-

sına yönelik uyarılarda bulunan
Dermatoloji Uzmanı Doç. Dr.
Vildan Manav, "Düzenli güneş
kremi kullanımı sağlayabilirsek
neredeyse melanomu yüzde 50
oranında azaltabiliyoruz. Mela-
nom en tedirgin olduğumuz ve
ölümcül seyreden deri kanseri,
kesinlikle artıştan söz edebiliriz
artık günlük pratiğimizde daha
nadir gördüğümüz vakalar
daha sıklıkla karşımıza çıkıyor.
Ben, leke deyip asla geçmeye-
ceğiz. Son zamanlarda birazcık
daha 20’li-30’lu yaşlara kadar
inen bir melanom insidansını
görüyoruz. Solaryum eşittir me-
lanom diyebilirim bile gerçek-
ten çok büyük bir risk, bu riski
göze almasınlar" dedi.   

Güneşin ultraviyole (UV)
ışınlarının cilt sağlığına etkileri
üzerine konuşan uzmanlar, gü-
neşe uzun süre ve korunmasız
maruz kalmanın ciltte leke-
lenme, güneş yanıkları gibi du-
rumlara neden olabileceğini
belirtirken cilt kanseri riskini ar-
tıracağına dikkat çekiyor. 

Dermatoloji Bölümü'nden
Doç. Dr. Vildan Manav da "Cilt
Kanseri Farkındalık Ayı" olarak
belirlenen mayıs ayı dolayısıyla
güneş kremi kullanımı ve güne-
şin zararlı etkilerine ilişkin bilgi
verdi. Doç. Dr. Manav, melano-
sit olarak adlandırılan ve cilde
rengini veren hücrelerin norma-
lin dışında, aşırı çoğalmaları so-
nucu oluşan ve cilt kanserleri
arasında tehlikeli bir tür olan
melanoma yönelik uyarılarda
bulunarak solaryumun zararla-

rını anlattı. 
"güneş 

KremlerİYle 
tetİKlenmİş HerHangİ 

bİr KanSer 
belİrtİlmİş değİl" 

Güneş kremi kullanımına
yönelik açıklamalarda bulunan-
Dermatoloji Uzmanı Doç. Dr.
Vildan Manav, "Güneş kremi
korunulması açısından özellikle
bu ayda, melanom farkındalık
ayı olarak değerlendirdiğimiz
için çok fazla üzerinde durdu-
ğumuz bir konu. Mümkün ol-
duğunca 15 faktör ve üzerinde
olmak üzere mutlaka 2 saatte
bir tekrarlanması gereken
kremlerdir. Dışarıya çıkmadan
20 dakika öncesinde hava yağ-
murlu olsa dahi sürülmesi gere-
ken kremler olarak geçiyor.
Şimdiye kadar güneş kremle-
riyle tetiklenmiş herhangi bir
kanser belirtilmiş değil. Kullan-
madığımızda özellikle mela-
nomda belirgin bir artış
olduğunu, diğer deri kanserle-
rinde de ciddi oranlarda artış
olduğunu görebiliyoruz. Özel-
likli bir gruptaysanız deri kan-
seri, gebe ya da çocuksanız
mutlaka dermatoloğunuzun
önereceği güneş kremini kul-
lanmanız önem arz etmekte.
Bu ürünleri eczanelerden, ecza
depolarından temin etmeleri
mutlaka önemli. İnternetten al-
dıkları bir ürün kendilerine ulaş-
tığında bazen tarihi geçmiş
olabiliyor, saklama şartlarından
kaynaklı kimyasal maddeler
bozulmuş olabiliyor, alerjik re-
aksiyonlara neden olabiliyor,

dikkat emek gerekiyor. Mela-
nom, en tedirgin olduğumuz ve
ölümcül seyreden deri kanseri-
mizdir, özellikle de bir benden
ortaya çıkabilir ya da kendili-
ğinden direkt başlayabilir. Kişi-
ler, kendi bedenini çok iyi
tanımalı, benlerini ilk başta ken-
disi kontrol etmelidir, herhangi
bir sınır, şekil, renk düzensizliği
varsa mutlaka bir dermatoloji
doktoruna başvurması gereki-
yor. Eğer düzenli güneş kremi
kullanımı sağlayabilirsek nere-
deyse melanomu yüzde 50
oranında azaltabiliyoruz. Erken
evredeki kişileri yakalayarak ya-
şamlarının devamını sağlayabi-
liyoruz" dedi. 

"nadİr 
gördüğümüz 
vaKalar daHa 

SıKlıKla Karşımıza 
çıKıYor" 

Son dönemlerde görülen
melanom vakalarına ilişkin de-
ğerlendirmelerde bulunan Doç.
Dr. Manav, "Kesinlikle artıştan

söz edebiliriz özelikle de Covid
döneminde bazı gözden kaçan
vakaların olmasıyla birlikte
güneş maruziyetinin de artması
ne yazık ki melanom artışlarına
sebep oldu. Artık günlük prati-
ğimizde daha nadir gördüğü-
müz vakalar daha sıklıkla
karşımıza çıkıyor. Leke olarak
gördüğünüz şey çok farklı bir
hastalık olarak karşımıza çıka-
biliyor.

Melanomu ne yazık ki kısıt-
layabildiğimiz bir yaş grubu
yok.

Çocuklarda biraz daha ra-
hatız ama 18 yaşından itibaren
söyleyebilirim; melanom ne
yazık ki karşımıza çıkabiliyor,
son dönemlerde hatta daha
erken yaşlarda bile görebiliyo-
ruz. Çocukluk döneminde ye-
terli korumayı almamış
çocuklarımızda oluşan güneş
yanıkları ileriki dönemlerde çok
belirgin deri kanserlerine neden
olabiliyor. Güneş kremsiz asla
dışarı çıkmıyoruz. Eğer havuza

giriyorsak yüzme gibi suyla te-
masımız oluyorsa mutlaka tek-
rarlanmalı, 11.00 ile 15.00
saatleri arasında güneş maruzi-
yetimizi mutlaka zorunlu olma-
dıkça kısıtlamamamız
gerekiyor. Ben ya da leke deyip
asla geçmeyeceğiz. Kişiler
daha açık tenliyse, çillenmeye
daha yatkınsa, güneşin altında
çalıştıkları işleri varsa, tarım iş-
çileri, güvenlik görevlisi gibi iş-
leri olabilir, o kişilerin birazcık
daha tedirgin olmaları ve kendi-
lerini daha korumaya almaları
gerekiyor" şeklinde konuştu. 

"SolarYum eşİttİr 
melanom dİYebİlİrİm" 
Bronz bir tene sahip olmak

isteyen kişilerin solaryuma yö-
nelebildiğini ancak kesinlikle
tavsiye etmediklerini aktaran
Doç. Dr. Manav, sözlerine şöyle
devam etti: "Sahil kesiminde
güneşlenmeleri biraz fazla uzun
tutabiliyoruz ya da solaryum
gibi bir faktör de çok çok
önemli, asla solaryumu kabul
etmiyoruz.

Mutlaka bunlardan uzak
durmak gerekiyor. Solaryum
eşittir melanom diyebilirim bile
çünkü gerçekten çok büyük bir
risk, bu riski göze almasınlar,
bedenimizi, cildimizi bu kadar
yormaya, hırpalama gerçekten
hakkımız yok. 

Solaryum gerçekten çok te-
dirgin olacağımız bir şey, o yüz-
den uzak durmalarını
öneriyorum. Güneşin maruzi-
yeti biraz daha uzun yıllara da-
yalı olarak karşımıza çıkmakta
ama solaryumda belki de 4-5

yıl içerisinde alacağı maruziyeti
çok daha kısa sürede ve yakın
olarak almakta. Solaryum çok
büyük bir tehdittir. Güneş yanı-
ğında kişiler çok farklı madde-
ler sürebiliyor, kesinlikle
kulaktan duydukları bu madde-
lerin hiçbirini kullanmasınlar,
orayı mümkün olduğunca ılık
suyla yıkayarak temiz hale ge-
tirsinler, bir dermatoloğa baş-
vursunlar" 

"20’lİ-30’lu Yaşlara 
Kadar İnen bİr 

melanom 
İnSİdanSını 

görüYoruz" 
Hastalıklarda erken tanının

önemine dikkat çeken Doç. Dr.
Manav, "Alın bölgesinde geli-
şen bir lekesi sonucunda baş-
vuran bir hastamız vardı, o
lekelerine üstelik lazer de yapıl-
mıştı ama daha da genişlemesi
üzerine bize sevk edildi. Yapı-
lan dermoskopik incelemeleri-
miz, biyopsilerimiz sonucunda
hastanın ne yazık ki melanom
olduğunu tespit ettik. Benlere
asla lazer yapılmamasının altını
çizmek istiyorum çünkü süreç
biraz daha ilerleyebiliyor, tespit
etmek çok zorlaşabiliyor, dikkat
etmek gerekiyor. En ilginç olanı;
son zamanlarda birazcık daha
20’li-30’lu yaşlara kadar inen
bir melanom insidansını görü-
yoruz. 

Biraz daha gençlerde olma-
sının sebebi bazı şeyleri belki
göz ardı edebiliyoruz ya da on-
ların küçük bir şey olduğunu
düşünüyoruz" diye konuştu.
İHa 

Yaz aylarında havuz enfeksiyonlarına dikkat
Yaz mevsiminde besin, su

ve havuz kaynaklı salgın hasta-
lıkların arttığını belirten Enfeksi-
yon Hastalıkları ve Mikrobiyoloji
Uzmanı Dr. Mustafa Ekici, "Sık-
lıkla mide, bağırsak enfeksiyon-
ları, göz, kulak ve cilt
enfeksiyonları, solunum yolu
enfeksiyonları görülür. Bunlar
arasında kolera, tifo, basilli di-
zanteri, giardia, Hepatit A ve
mantar enfeksiyonları sıklıkla
görülür. İnsanların farklı salgıla-
rıyla kirlenen ve uygun dezen-
feksiyonu yapılmayan havuz
suları enfeksiyonlara yol açar"
dedi. Yaz aylarının gelmesiyle
sıcaklıkların artması ve tatil dö-
nemlerinin başlaması, havuz-
larda geçirilen süreyi de
uzatıyor. Ancak uzmanlar, te-
mizliği yeterince sağlanmayan
havuz sularının çeşitli enfeksi-
yonlara davetiye çıkardığını be-
lirtiyor. 

Enfeksiyon Hastalıkları ve
Mikrobiyoloji Bölümü'nden
Uzm. Dr. Mustafa Ekici, yaz ta-
tilinde karşılaşılan enfeksiyon
riskleri ve korunma yolları hak-
kında bilgilendirmede bulundu. 

Yaz mevsiminde besin, su
ve havuz kaynaklı salgın hasta-
lıkların arttığına dikkat çeken
Uzm. Dr. Ekici, "Sıklıkla mide,

bağırsak enfeksiyonları, göz,
kulak ve cilt enfeksiyonları, so-
lunum yolu enfeksiyonları görü-
lür. Bunlar arasında kolera, tifo,
basilli dizanteri, giardia, hepatit
A ve mantar enfeksiyonları sık-
lıkla görülür. İnsanların farklı
salgılarıyla kirlenen ve uygun
dezenfeksiyonu yapılmayan
havuz suları, enfeksiyonlara yol
açar" diye konuştu. 

"Sİndİrİm SİStemİ
enfeKSİYonu 

ortaYa çıKabİlİr" 
Sindirim sistemi enfeksi-

yonlarının yazın en sık görülen
enfeksiyon olduğunu belirten
Uzm. Dr. Ekici, "Başlıca Rota
virüs, Hepatit A, Salmonella

(tifo), E. coli, Shigella (dizanteri)
gibi etkenler kirli havuzlarda sir-
külasyon ve klorlama yeter-
sizse bulaşır. Yeterli sirkülasyon
ve klorlama yapılmayan ortam-
larda bu bakteri, virüs ve man-
tarlar kolaylıkla çoğalırlar.
Havuzlarda yeterince sirkülas-
yon sağlanır ve uygun klorlama
yapılırsa bakteri, virüs ve man-
tar üremesi engellenmiş olur.
Besin ve su kaynaklı ishaller de
sıklıkla yazın görülebilir. Aşırı
sıvı kaybına neden olabilir. Mut-
laka doktora başvurulması
önerilir" dedi. 

"İdrar Yolu 
enfeKSİYonu

olabİlİr" 

İdrar yolu ve deri enfeksi-
yonlarına da değinen Uzm. Dr.
Ekici, "İdrar yolu enfeksiyonları,
genital enfeksiyonlar; kadın-
larda yaygındır, sık idrara
çıkma, idrar yapma güçlüğü,
bel ağrısı, kasık ağrısı, genital
bölgede ağrı ve kaşıntı gibi
semptomlarla seyreder. Korun-
mak için; uzun süre ıslak mayo
ile oturulmamalı, havuz sonrası
en kısa sürede duş alınmalı,
temiz olmayan tuvaletler kulla-
nılmamalıdır. Havuzlardan deri
enfeksiyonları ve mantar da
bulaşabilir. Aşırı klor içeren
suda cilt tahriş olabilir. İltihaplı
bir yarayla girilmeden antisep-
tik solüsyonlarla ayaklar temiz-

lenmeli, duş alınmalıdır. Duşun
havuzdan çıkar çıkmaz alın-
ması önerilir" açıklamasında
bulundu. 

"dış KulaK 
enfeKSİYonu 
görülebİlİr" 

Uzun süre suda kalmanın
ve kulağa su kaçmasının dış
kulak yolu enfeksiyonlarına
zemin hazırladığını dile getiren
Uzm. Dr. Ekici, "Herhangi bir
nedenle kulak zarı zedelenmiş
ya da kulağına tüp takılmış kişi-
lerde ciddi kulak yolu enfeksi-
yonu gelişebilir. 

Dalma esnasında burun yo-
luyla bakteriler sinüslere kadar
ulaşıp sinüzit yapabilir. Aktif
kulak enfeksiyonu olanların ha-
vuza girmemesi enfeksiyondan
korunmamıza yardımcı olur"
dedi. 

"gözler olumSuz
etKİlenebİlİr" 

Gözlerde bakteriyel veya
klor tahrişi ile konjonktivit geli-
şebileceğini söyleyen Uzm. Dr.
Ekici, "Bakteriyel enfeksiyon-
larda gözde yoğun çapak-
lanma, batma, gözlerde
kızarıklık, ağrı olur. Klora bağlı
gelişen konjonktivitlerde kıza-
rıklık ön plandadır. Kapalı alan-
larda gözlük kullanılabilir.

Korunmak için havuz gözlüğü
kullanılmalı, yüzerken gözler
kapatılmalıdır" ifadelerini kul-
landı. 

"KorunmaK İçİn
önerİler" 

Uzm. Dr. Mustafa Ekici,
yaz boyunca sağlıklı kalmak
için alınması gereken önlemleri
şöyle sıraladı: 

"Havuzdan önce ve sonra
duş alınmalı. Havuz sonrası ku-
rulanmalı. Islak mayo hemen
değiştirilmeli. Ateşli hastalık,
ishal, kulak iltihabı varsa ha-
vuza giriş ertelenmeli. Havuz
bölgesine ayakkabı ile girilme-
meli. Ayaklar dezenfekte edil-
meli. Kulak tıkacı kullanılmalı.
Gözleri korumak için su altı
gözlüğü kullanılmalı. Suya gi-
rerken bone takılması uygun
olur. 

Şahıslar, ayak cilt, göz veya
kulak enfeksiyonu varsa, ishal
veya cinsel yolla bulaşan her-
hangi bir hastalık varsa havuza
girilmemelidir." 

Uzm. Dr. Mustafa Ekici,
ateş, kulak ağrısı, ciltte kızarık-
lık, kaşıntı, gözlerde sulanma
gibi şikayetlerin ortaya çıkması
durumunda vakit kaybetmeden
sağlık kuruluşlarına başvurul-
masının altını çizdi. İHa 

"Her burun estetiği ameliyatı kişiye özeldir"
KulaK Burun Boğaz Uz-

manı Dr. Asiye Merve Erdoğan,
her hastanın yüz yapısının ve
burun patolojisinin farklı oldu-
ğunu, bu nedenle de ameliyat
sonrası sonuçların kişiye özel
olduğunu söyledi.   

Kulak Burun Boğaz Hekimi
Dr. Asiye Merve Erdoğan,
burun estetiğinin (rinoplasti),
burnun dış görünümünden ra-
hatsızlık duyan kişilerin daha
estetik bir görünüme kavuşma-

sını sağlarken, nefes alma
problemlerini de eş zamanlı
olarak düzeltebileceğini ifade
etti. 

Burun sırtında yükseklik
(hump), burun ucunda düşük-
lük, burun eğriliği, yüzdeki
oranlara göre büyük burun,
burun ucunda genişlik (büllöz
tip), kemik genişliği ve burun
deliklerinde asimetri gibi birçok
problemin rinoplasti ile düzelti-
lebildiğini belirten Dr. Erdoğan,

ameliyat sırasında burun için-
deki kıkırdak-kemik eğriliği (de-
viasyon) ve burun eti büyümesi
(konka hipertrofisi) gibi nefes
sorunlarının da giderilebilece-
ğini kaydetti. 

Burun estetiği için belirli bir
yaş sınırı olduğuna dikkat
çeken Dr. Erdoğan, "Burundan
nefes alma problemi ya da kişi-
nin psikolojisini etkileyen ciddi
şekil bozukluğu varsa, 17-18
yaşından itibaren ameliyat ya-
pılabilir. İlerleyen yaşlarda ise
uykuda solunum problemleri
veya yaşlanmaya bağlı burun
ucu düşmesi gibi durumlar için
de cerrahi müdahale gerekebi-
lir.

Burun estetiği için en ideal
zaman hastanın kendini psiko-
lojik olarak hazır hissettiği
zaman"şeklinde  konuştu.  

Burun estetiği öncesinde
her hastanın yüz yapısının ve
burun patolojisinin farklı oldu-

ğuna işaret eden Erdoğan, bu
nedenle ameliyat sonrası so-
nuçların kişiye özel olduğuna
dikkat çekerek "Her burun es-
tetiği ameliyatı kişiye
özeldir"dedi.

Ameliyat öncesinde yapılan
simülasyonların hem cerraha
hem de hastaya burun şekli
hakkında önemli fikirler sundu-
ğunu, beklentilerin netleşmesi
açısından faydalı olduğunu be-
lirtti. Ameliyatın genel anestezi
altında yapıldığını ve yaklaşık
2,5-3 saat sürdüğünü aktaran
Dr. Erdoğan, "Kullanılan teknik-
ler ve enstrümanlar cerrahın
tercihlerine göre değişebilir. 

Açık veya kapalı teknik se-
çimi yapılabilir. Ancak sonuçta
hedef, yüze uyumlu ve doğal
görünümlü bir burun elde et-
mektir" diye konuştu. 

Ameliyat sonrası hastala-
rın odalarına çıktıklarında burun
içinde nefes almayı kolaylaştı-

ran silikon tamponlar ve burun
üzerinde koruyucu bir atel bu-
lunduğunu anlatan Dr. Erdo-
ğan, ilk 2-3 gün içinde ödem,
morluk ve hafif sızıntı şeklinde
kanamanın normal olduğunu
aktardı. Tampon ve atelin çıka-
rılma süresinin genellikle birinci
hafta civarında olduğunu be-
lirtti. İyileşme sürecinde bazı
kurallara dikkat edilmesi gerek-
tiğini de vurgulayan Erdoğan,
"Ameliyat sonrası ilk haftalarda

başı öne eğmemeye, yan yat-
mamaya özen gösterilmeli. 

Sigara ve kalabalık ortam-
lardan uzak durulmalı, burun içi
yıkama solüsyonlarıyla temiz
tutulmalı ve dikişler düzenli
nemlendirilmelidir. 

Ayrıca aşırı fiziksel aktivite-
lerden kaçınılmalı ve burnu dar-
belerden korumalıyız. 

Güneşten korunmak da bu
dönemde çok önemlidir" diye-
rek sözlerini tamamladı. İHa 
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saruhanlı Belediyesi,
çocukların yaz tatilini sporla
değerlendirmesi için Yaz Fut-
bol Okulu kayıtlarını açtı. 

Saruhanlı Belediyesi, ilçe-
deki çocuklara sporu sevdir-
mek ve yaz tatilini verimli
geçirmek amacıyla Saruhanlı
Belediyespor Yaz Futbol Okulu
için kayıt sürecini başlattığını
duyurdu.

Belediyeden yapılan açıkla-
mada şu ifadelere yer verildi:

"Saruhanlı Belediyespor
yaz futbol okulu kayıtlarımız

başladı! Müracaat, Saruhanlı
Belediyesi Spor İşleri Müdür-
lüğü."

Her yıl olduğu gibi bu yıl da
yoğun ilgi görmesi beklenen
yaz futbol okulu, Saruhan-
lı’daki genç yeteneklerin keşfe-
dilmesine katkı sağlamayı
amaçlıyor. Etkinlikte profesyo-
nel antrenörler eşliğinde temel
futbol eğitimi verilecek.

Başvurular Saruhanlı Bele-
diyesi Spor İşleri Müdürlü-
ğü'ne şahsen yapılabilecek.
Detaylı bilgi almak isteyen va-

tandaşların belediyenin ilgili bi-
rimiyle iletişime geçmesi gere-
kiyor.

Saruhanlı Belediyesi, ço-
cukları yaz aylarında hem eğ-
lenceli hem öğretici bir spor
ortamında buluşturmayı hedef-
liyor. Yetkililer, çocukların fizik-
sel gelişimlerine katkı
sağlayacak bu tür sosyal pro-
jelere büyük önem verdiklerini
vurguladı.

Futbola ilgi duyan tüm Sa-
ruhanlılı çocuklar yaz okuluna
katılmaya davet edildi.

Saruhanlı’da Yaz Futbol Okulu kayıtları başladı!

Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Kulübü Hentbol takımı, 2025-
2026 sezonu kadro planlaması
kapsamında sağ kanat oyuncusu
Hilal Doğan ile sözleşme imzaladı.

2025-2026 sezonu planlamaları
kapsamında transfer hamlesine
devam eden Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor Hentbol Takımı, önemli
bir ismi daha kadrosuna
kattı. Kulüp, geçtiğimiz
sezon 1. Lig’de Kıta
Logistics Yozgat
Ash S.K. forması
giyen sağ kanat
mevkiinde
görev yapan
Hilal Doğan ile
sözleşme im-
zaladı. Halil
Onultmak Spor
Tesislerinde dü-
zenlenen imza tö-
reni sonrasında
açıklamalarda bulu-
nan başarılı oyuncu Hilal

Doğan, “Yeni kulü-
bümün hedefleri
beni buraya gel-
memde çok
önemli oldu. He-
defimiz çok net
bir şekilde Süper
Lig. Kaliteli de bir

teknik ekip ile çalı-
şacağım. Kendimi de

burada en iyi şekilde
geliştirebileceğimi düşü-

nüyorum” dedi.

“ÖNEMLİ BİR İSMİ DAHA
KADROMUZA KATTIK”

Manisa BBSK Asbaşkanı Eray
Durukan ise imza töreni sonrasında,
“Önemli bir ismi daha kadromuza
kattık. Hilal Doğan’ın takımımıza
önemli katkı vereceğine inanıyoruz.
Atılan imzanın her iki taraf için de ha-
yırlı olmasını diliyor, Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Ferdi Zeyrek ve
Kulüp Başkanımız Emre Hasgör’e
bizlere verdikleri destek için teşekkür
ediyorum” dedi.

Hilal Doğan Manisa BBSK’da

566. Akhisar Çağlak Festivali kapsamında düzenlenen Manisa Cup U-9 Fut-
bol Turnuvası, 1 Haziran Pazar günü Spor Toto Akhisar Belediyesi Stadyu-
mu’nda başlıyor. Akhisar’da geleneksel olarak düzenlenen Çağlak Festivali, bu
yıl da birbirinden renkli etkinliklerle devam ediyor. Festival kapsamında gerçekle-
şecek Manisa Cup U-9 Futbol Turnuvası, futbolseverleri ve aileleri bir araya geti-
recek.

1 Haziran Pazar günü saat 12.00’de başlayacak turnuvada, 9 yaş altı küçük
futbolcular yeteneklerini sergilemek için sahaya çıkacak. Spor Toto Akhisar Bele-
diyesi Stadyumu’nda oynanacak karşılaşmalar, heyecan dolu anlara sahne ola-
cak. Turnuva, hem çocuklara spor sevgisi aşılamayı hem de dostluk ve
centilmenlik ruhunu pekiştirmeyi amaçlıyor.

AİLELER VE SPORSEVERLER TRİBÜNLERDE BULUŞACAK
Minik sporcuların sahada mücadele ederken ailelerinin ve futbolseverlerin tri-

bünlerden onları desteklemesi bekleniyor. 

566. Çağlak Festivali’nde küçük
futbol yıldızları sahaya çıkıyor!
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